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Rokytnický zpravodaj

Tábor pod Sovím vrchem - Mařenice 
slaví 40 let!

Psal se rok 1984 a poprvé přijíždíme na louku pod 
Sovím vrchem. 

Tři roky předtím jsme tábořili v Doksech u Poslova 
mlýna. Všude okolo nás se nacházel borový les, písek, 
stany mezi stromy a pár metrů od tábora velký rybník 
s pramicemi. 

A teď úplně jiné prostředí, velká louka, jeden malý 
potok a plno neznámých míst. Mirek dává na nástěnku 
bílou mapu, do které budeme během tábora zakreslo-
vat naše poznatky z okolí a zajímavá místa. Čas běžel 
a my si postupně tuto oblast zamilovali. Vystřídalo se 
tu pár generací vedoucích a spoustu táborníků, kteří 
snad nejdou ani spočítat. Nikdo z nás tehdy ani nedou
fal, že nám to tady vydrží celých 40 let.

Je pátek odpoledne, půlka července 2023, a pomalu 
se začínají sjíždět bývalí i současní pracovníci, sponzoři 

a všichni ti, co se nějakým způsobem za ta léta podíleli 
na provozu tábora. Odpoledne už jich je přes osmde-
sát, ale jinak by jich bylo skoro dvakrát tolik, bohužel 
ne všichni se mohli zúčastnit. Je připraveno malé ob-
čerstvení, volný program s prohlídkou tábora a okolí. 
V hangáru se listovalo ve starých kronikách a pro-
mítaly se historické fotografie. Na večer byl svolán 
velký nástup a na počest Mirka byla vystřelena ima-
ginární raketa, kterou si snad všichni ještě pamatovali. 
Po nástupu se zapálil slavnostní táborák, ke kterému 
jsme se postupně všichni dostavili, a za praskání ohně 
se vzpomínalo, zpívalo, a to až do ranních hodin.

V letošním roce se opět konaly dva běhy, které byly 
plně obsazeny. Na prvním běhu nás čekala úplně nová 
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etapová hra s indiánskou tématikou, kterou si připravili sami vedou-
cí. Stavěly se totemy, vyráběla se kmenová trička a hledal se indiánský 
poklad. Na druhý běh byla připravena etapová hra na téma Rychlých 
šípů, takže tajemná Stínadla a ježek v kleci. A to vše bylo vyplněno 
množstvím her, výletů, koupáním v bazénu a potoce a již tradičně oblí-
beným sběrem borůvek, ze kterých se dělaly koláče, dřeně a zmrzliny.

Na závěr bych chtěl poděkovat všem, co se letos podíleli na přípra-
vě a provozu tábora. Hlavně městu Rokytnice za grant a hasičům za 
dopravu zavazadel. Velice si této pomoci vážíme. Děkujeme. 

Fotografie z tábora naleznete na našem rajčeti 
https://podsovimvrchem.rajce.idnes.cz

Za Spolek Soví vrch,

Zdeněk Kubíček a Barbora Kubíčková

Historie tábora, který je neodmyslitelně spjatý s Mirkem Štajerem, 
sahá až do roku 1972. Stavěl se na několika místech, než natrvalo zakotvil 
v  Mařenicích. A zde už po 40 let, rok co rok, vítá během dvou běhů velkou 
partu dětí a dospělých. Nabízí plno nezapomenutelných zážitků, dobro-
družství a kamarádství. Děti se sem těší a na dva týdny úplně zapomínají 
na své mobily i televizi. Všichni, kteří se zapojují do příprav a organizace 
tábora, zasluhují velký obdiv a dík. Dělají to srdcem a je to znát. 

Děkujeme!
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Zprávy z jednání rady města za uplynulé období
Schválení smlouvy o poskytnutí finanční podpory ze SFŽP ČR 
na akci „Oprava příjezdové komunikace ke skiareálu Horní 
Domky“

Jedná se o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostře-
dí ČR prostřednictvím Národního programu Životního prostředí na 
projekt „Oprava příjezdové komunikace ke skiareálu Horní Domky“. 
Předmětem opravy je část komunikace, která spojuje centrální část 
města se skiareálem. Komunikace začíná na křižovatce s krajskou sil-
nicí 2/294 a pokračuje podél centrálních parkovišť až k otočce skibusu 
u hotelu Rokytka. Současný stav povrchu vozovky je za hranicí svojí 
životnosti, provoz na komunikaci je možné zachovat pouze za neu-
stálých oprav povrchu tzv. „záplatováním“ asfaltovým betonem. Výše 
poskytnuté neinvestiční dotace je 83,15 % z celkových uznatelných vý-
dajů, tedy 4.000.000,00 Kč. Celkové výdaje budou činit 4.991.876,93 Kč 
včetně DPH. RM schválila uzavření smlouvy se Státním fondem život-
ního prostředí ČR.

Dotace z Libereckého kraje – Požární ochrana a prevence 
kriminality

Rada města byla informována o poskytnutí účelové dotace z Dotač-
ního fondu Libereckého kraje, oblast podpory č. 1 – Požární ochrana 
a prevence kriminality – programu č. 1.1 Podpora jednotek požární 
ochrany obcí Libereckého kraje a programu č. 1.3 Dotace obcím Libe-
reckého kraje na činnost JPO II ve výši 92.000 Kč na obnovu radiostanic 
a 114.000 Kč na obnovu dýchací techniky. RM vzala tyto informace na 
vědomí. 

Školní fórum a školní anketa

Ve středu 10. 5. 2023 se v Základní škole Rokytnice nad Jizerou 
uskutečnilo ŠKOLNÍ FÓRUM pro žáky 5. – 9. tříd. Žáci měli možnost 
vyjádřit své názory a nápady, co by šlo vylepšit, změnit ve škole nebo 
v okolí školy. Žáci zároveň přemýšleli i o rozvoji a možnostech zlepšení 
ve městě. Cílem školního fóra je probudit v dětech zájem o okolí, na-
učit je vyhledávat informace a přijímané informace kriticky hodnotit. 
Ukázat jim, že mají možnost vývoj ve městě aktivně ovlivňovat. Vítězný 
návrh pro školu (odpočinkové zóny ve třídách) bude finančně podpo-
řen ze strany města Rokytnice nad Jizerou částkou 25.000 Kč. Rada 
města po projednání schválila podpoření vítězného školního projektu 
– odpočinkové zóny ve třídách částkou 25.000 Kč.

Připojení se k iniciativě Sdružení místních samospráv ČR 
společně posílit stávající systém sběru a třídění separovaných 
odpadů

Radě města byl předložen návrh Sdružení místních samospráv ČR 
na připojení se k iniciativě posílit stávající systém sběru a třídění sepa-
rovaných odpadů. Důvodem je plánované zavedení zálohování nápo-
jových PET lahví a nápojových plechovek, který navrhuje Ministerstvo 
životního prostředí. Ze strany místních samospráv není tento zálohový 
systém považován za optimální řešení pro životní prostředí, občany 
ani obce. Enviromentálních cílů v odpadovém hospodářství lze efektiv-
něji dosáhnout posílením stávajících systémů třídění odpadů. 

Rada města byla seznámena s 10 důvody, proč posílit systém tří-
dění odpadů:
 � Zálohované PET lahve a nápojové plechovky nebudou vráceny zpět 

do oběhu k dalšímu naplnění! Bude s nimi nakládáno obdobně 
jako s těmi vytříděnými.

 � Občané ČR patří v separaci (nejen) plastů k evropské špičce. „Sys-
tém žlutých kontejnerů“ je funkční a dosahuje vysoké návratnosti, 
kdy se nyní takto vytřídí 8 z 10 PET lahví.

 � Při zavedení zálohového systému PET lahví pravděpodobně kles-
ne ochota občanů třídit zbývající plastový odpad. V sousedním 
 Německu takto pokleslo třídění plastů o 11 procentních bodů.

 � Cíl třídit 9 z 10 PET lahví (v roce 2029) splníme zvýšením výkonu 
nynějšího systému o cca 5 000 tun ročně. Pomůže zvýšení počtu 
sběrných nádob, koncových míst pro zpracování odpadu, motivač-
ní systémy, tzv. multikomoditní sběr nebo metody, jako je systém 
sběru „ode dveří ke dveřím“.

 � Sběr PET lahví přes zálohový systém je cca 7krát dražší než stávající 
systém separace v obcích a městech.

 � Nedává ekonomickou logiku investovat 5,2 miliardy Kč jednorázo-
vě a cca 1,5 miliardy Kč ročně na vysbírání pouhých 5 000 tun PET 
materiálu navíc v paralelním zálohovém systému. Předpokládá se, 
že v zálohách bude deponováno cca 10 miliard Kč. Zálohování se 
s velkou pravděpodobností promítne i do ceny zboží.

 � Vyjmutí PET lahví ze systému separovaného odpadu bude mít ne-
gativní ekonomický dopad na obce, přičemž budou muset nadále 
jeho sběr a svoz zajišťovat. Celkově se jedná o částku 500 až 700 
mil. Kč ročně. V rozpočtech samospráv by to znamenalo navýšení 
nákladů o 50–70 Kč na občana/rok.

 � PET lahve a nápojové plechovky by občané museli nezmáčknuté (cca 
3x větší objem) skladovat doma a nosit (či spíše odvážet autem!) do 
automatů v obchodech. Těch bude asi 13krát méně než kontejnerů. 
Zvláště pro občany menších obcí to bude „logistický oříšek“.

 � Hrozí odliv zákazníků malých prodejen, protože dají přednost náku-
pům ve velkých marketech, kde bude probíhat výkup zálohovaných 
obalů povinně.

 � Mnohé obecní prodejny, na které by se vztahovala povinnost záloho-
vané obaly skladovat, k tomu nemají jakékoli další skladovací plochy 
navíc. Nehledě na skutečnost, že samotné umístění automatu bude 
znamenat nejen stavební úpravy, ale také zabere nějaký prostor. 

Rada města vzala tyto informace na vědomí a schválila připojení se 
k předložené iniciativě.

Návrh na schválení výběru nejvhodnější nabídky v rámci 
výběrového řízení na veřejnou zakázku č. 20230009 – „Zvýšení 
bezpečnosti a humanizace průjezdného úseku silnice II/294 
městem Rokytnice nad Jizerou, I. etapa“

Na stavbu s názvem „Zvýšení bezpečnosti a humanizace průjezd-
ního úseku silnice II/294 městem Rokytnice nad Jizerou, I. etapa“ 
bylo na základě „Smlouvy o společném zadávání veřejných zakázek 
a spolupráci při realizaci stavební akce“, uzavřené 7. 3. 2022 s Liberec-
kým krajem, dne 19. 12. 2022 zahájeno zadávací řízení s označením 
„VZ0154639: Silnice II/294 Rokytnice nad Jizerou včetně humanizace“. 
V evidenci veřejných zakázek města Rokytnice nad Jizerou má tato za-
kázka označení VZ 20230009. Liberecký kraj jako zástupce zadavatelů 
zajistil celé zadávací řízení a dne 2. 5. 2023 končila lhůta pro podávání 
nabídek.

Hodnotící komise jako nejvýhodnější vybrala nabídku č. 1 účast-
níka BREX, spol. s r. o., se sídlem Karlovská 205, Liberec XXII – Horní 
Suchá, 460 10 Liberec, IČO: 40232549, za celkovou nabídkovou cenu 
174.100.000,18 Kč bez DPH, tj. 210.661.000,22 Kč včetně DPH.

Součástí společného zadání Libereckého kraje a města Rokytnice 
nad Jizerou jsou také zakázky na TDS a BOZP. U obou těchto zakázek 
bude objednatelem Liberecký kraj a městu Rokytnice nad Jizerou bu-
dou přefakturovány náklady spojené dle rozdělení stavebních objektů.

Rada města schválila výběr nejvhodnější nabídky v rámci veřejné 
zakázky 20230009 – „Zvýšení bezpečnosti a humanizace průjezdného 
úseku silnice II/294 městem Rokytnice nad Jizerou, I. etapa“, a to účast-
níka BREX, spol. s r. o., se sídlem Karlovská 205, Liberec XXII – Horní 
Suchá, 460 10 Liberec, IČO: 40232549.

RM schválila zadání veřejné zakázky 20230009 – „Zvýšení bezpeč-
nosti a humanizace průjezdného úseku silnice II/294 městem Rokytni-
ce nad Jizerou, I. etapa“, společnosti BREX, spol. s r. o., se sídlem Kar-
lovská 205, Liberec XXII  Horní Suchá, 460 10 Liberec, IČO: 40232549 
za nabídnutou cenu 37.906.654,94 Kč bez DPH, tj. 45.867.052,48 Kč 
včetně DPH.
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Návrh na zadání veřejné zakázky II. kategorie na akci 
„ Oprava chodníku na sídlišti“

Jedná se o velmi frekventovaný chodník procházející sídlištěm. Jeho 
povrch je tvořen betonovými dlaždicemi, které jsou díky špatnému 
podloží popraskané, nebo posunuté jak směrově, tak výškově a chůze 
po tomto chodníku je nebezpečná. Při rekonstrukci tohoto chodníku 
bude vyměněno podloží za nové konstrukční vrstvy, položeny vodící 
betonové obrubníky a položen nový asfaltový povrch. 

Při stavbě bude do chodníku uložen elektrický kabel a budou zde 
umístěny dvě nové lampy VO pro bezpečnější pohyb chodců za sní-
žených světelných podmínek. Již v roce 2022 byly předběžně oslove-
ny stavební firmy, ale málokdo disponuje „malým finišerem“. Jedním 
z oslovených firem byla firma Ing. Miroslav Balcar, který byl ochoten 
akci případně zrealizovat. S ohledem na finanční možnosti byla tato 
akce přesunuta na rok 2023. 

Z tohoto důvodu bylo schváleno veřejnou zakázku malého roz-
sahu II. kategorie „Oprava chodníku na sídlišti“ za nabídkovou cenu 
468.933,08 Kč včetně DPH panu Ing. Miroslavu Balcarovi, Horní Vít-
kov 74, 463 31 Chrastava, IČO: 00931306. Nabídková cena je v místě 
a čase obvyklá.

Návrh na schválení výběru nejvhodnější nabídky na veřejnou 
zakázku II. Kategorie – „Oprava kamenného křížku v Horní Vsi“

Město Rokytnice nad Jizerou oslovilo dne 6. 6. 2023 formou výzvy 
k podání nabídky celkem 6 firem. Ve lhůtě pro podání cenových nabí-
dek byla doručena celkem 1 nabídka. Z výběrového řízení se omluvila 
1 oslovená firma. Předpokládaná hodnota veřejné zakázky byla stano-
vena ve výši 158.000 Kč bez DPH, dle vyhotoveného záměru MgA. Pav-
lem Rolečkem. Jako nejvhodnější nabídka byla vyhodnocena nabídka 
s nabídkovou cenou ve výši 158.000 Kč bez DPH (uchazeč není plátce 
DPH) předloženou uchazečem BcA. Jitka Rolečková, Úpická 272, Malé 
Svatoňovice 542 34, IČO: 04251733. Rada města zadání zakázky schvá-
lila. 

Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí účelové dotace 
z  Dotačního fondu Libereckého kraje č. OLP/1179/2023 – 
„ Výměna oken na chodbách a v hygienických zázemích 
v  budově radnice – I. etapa“

Účelem dotace je dodávka a montáž nových dřevěných špaleto-
vých oken na chodbě v II. NP, ve dvou hygienických zázemích a boč-
ním schodišti budovy Městského úřadu Rokytnice nad Jizerou (Horní 
Rokytnice 197, 512 44 Rokytnice nad Jizerou). Výměna se týká čtrnácti 
okenních výplní. Stávající špaletová okna budou nahrazena novými 
špaletovými okny, která budou zhotovena jako přesná kopie oken 
stávajících z masivních smrkových profilů a budou osazena do stáva-
jících okenních otvorů. Okna jsou v havarijním stavu. Výše poskytnuté 
neinvestiční dotace je 29,99 % z celkových uznatelných výdajů, tedy 
234.850 Kč. Celkové způsobilé výdaje činí 782.833,70 Kč včetně DPH.

Rada města schválila uzavření smlouvy č. OLP/1179/2023 s Libe-
reckým krajem o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libe-
reckého kraje.

Žádost o vybudování skateparku v Rokytnici nad Jizerou

Radě města byla předložena žádost skupiny žáků a studentů o vy-
budování skateparku v Rokytnici nad Jizerou. Žádost podepsalo cca 
50 dětí a uvádějí v ní, že v Rokytnici nad Jizerou není vhodný prostor 
pro jízdu na skateboardu a freestyle koloběžce, a proto jejich oblíbený 
sport provozují na silnicích a chodnících, což nepovažují za bezpečné, 
případně je rodiče vozí do vzdálenějších měst, kde skateparky mají. 
Uvítali by proto, aby i v Rokytnici byla vybudována nějaká plocha vhod-
ná k jízdě na skateboardu nebo freestyle koloběžce.

Starosta města dále informoval přítomné členy rady, že s mládeží 
bylo na téma vybudování skateparku diskutováno již v minulosti a i na 
základě těchto diskuzí město kontaktovalo firmu MYSTICCONSTRUC-
TIONS, spol. s r. o., aby městu pomohla vytipovat na území Rokytnice 
nad Jizerou vhodné místo pro umístění skateparku a doporučit vhod-

nou technologii. Na základě prohlídky území města bylo jako jedno 
z nejvhodnějších míst označen pozemek č. 2398/6 v Horní Rokytnici 
nad Jizerou, což je travnatá plocha před sportovní halou. Jako tech-
nologie byl jednoznačně doporučen betonový skatepark bazénového 
typu, který je nejvíce odolný a má dlouhou životnost. Firmou byla zpra-
cována i jednoduchá studie skateparku a předběžný orientační rozpo-
čet stavby, který činí cca 3 mil. Kč. Protože vytipovaný pozemek je ve 
vlastnictví Spartak Rokytnice a. s., zahájilo město i jednání s vlastníkem 
pozemku o jeho možné směně, či odkupu.

Rada města vzala tyto informace na vědomí a pověřila starostu 
města Ing. Petra Matyáše zasláním odpovědi na žádost o vybudová-
ní skateparku, ve které budou informace o proběhlých přípravách na 
jeho vybudování.

Příspěvek na dopravní obslužnost Libereckého kraje

Rada města byla informována o sdělení Libereckého kraje, které se 
týká financování dopravní obslužnosti v budoucích letech. Příspěvek 
obcí od roku 2005 činí 90 Kč na obyvatele a rok. Liberecký kraj se sám 
na dopravní obslužnosti podílí vysokými částkami. V současné době je 
ale situace již ekonomicky neudržitelná, došlo k velkému nárůstů cen 
vozidel, mezd i pohonných hmot. 

Za účelem stabilizace financování veřejné dopravy v Libereckém 
kraji bylo navrženo, aby všechna města a obce v Libereckém kraji hra-
dily od roku 2024 příspěvek ve výši 200 Kč na obyvatele a rok. Část-
ka by byla po dobu platnosti nově připravovaného Plánu dopravní 
 obslužnosti pro období 2024 – 2028 neměnná. Bez navýšení příspěvku 
by nebylo možné garantovat standardy dopravní obslužnosti a tím ani 
rozsah a kvalitu veřejné dopravy. Rada města vzala tyto informace na 
vědomí.

Žádost o poskytnutí podpory na výstavbu 
Komunitního domu seniorů

Město Rokytnice má od roku 2021 připravenu investiční akci na vý-
stavbu komunitního domu pro seniory na ppč. 1369/2 v k. ú. Horní Ro-
kytnice nad Jizerou. Na akci je vydané platné stavební povolení. V červ-
nu 2021 schválilo zastupitelstvo města realizaci této investiční akce. 
V tuto chvíli byla podána žádost o poskytnutí podpory z prostředků 
SFPI na výstavbu nájemních bytů financovanou z programu Nájemní 
bydlení podle nařízení vlády č. 107/2023 Sb. Je požádáno o dotaci ve 
výši přibližně 13,1 mil. Kč a úvěr se splatností 20 let ve výši 34 mil. Kč. 
Celkové náklady výstavby jsou 62,4 mil. Kč. Rada města podání žádosti 
o podporu schválila.
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Veřejné jednání zastupitelstva města dne 14. 6. 2023

Zastupitelstvo města schválilo:

 � program jednání,
 � ověřovatele zápisu ve složení Anna Poupová, Petr Doubek a zapi-

sovatelku Kateřinu Rotroeklovou, DiS.,
 � zápis z minulého jednání zastupitelstva města ze dne 15. 3. 2023,
 � rozpočtové opatření č. 1/2023 a pověřilo Mgr. Denisu Hančovou 

provedením schválených změn v rozpočtu města Rokytnice nad 
Jizerou pro rok 2023,

 � účetní závěrku města Rokytnice nad Jizerou za rok 2022,
 � závěrečný účet města Rokytnice nad Jizerou za rok 2022 a souhla-

silo s celoročním hospodařením města Rokytnice nad Jizerou za 
rok 2022 bez výhrad,

 � uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí návratné finanční 
výpomoci se Sborem dobrovolných hasičů v Rokytnici nad Jizerou, 
IČO: 62012771, a to ve výši 230.000 Kč a pověřilo místostarostu 
Petra Kadavého podpisem smlouvy,

 � znění a obsah memoranda o spolupráci mezi městem Rokytnice 
nad Jizerou a Spartak Rokytnice a. s. a pověřilo starostu města 
Ing. Petra Matyáše podpisem memoranda,

 � záměr zřízení práva stavby a budoucího prodeje pozemku parc. 
č. 838/2, k. ú. Horní Rokytnice nad Jizerou, a to s podmínkou pro-
vedení investice ve formě umístění, výstavby a provozování vodní 
nádrže o kapacitě min. cca 30 000 m3 jako rezervoár vody pro za-
sněžování skiareálu Horní Domky v zimním období a s využitím 
jako veřejné koupaliště se zázemím v letním období a dále za pod-
mínky provedení investice ve formě vybudování odpovídajícího 
počtu náhradních parkovacích míst na pozemcích par. č. 805/3, 
par. č. 3193/2, par. č. 625/3, par. č. 620/3, parc. č. st. 546, k. ú. Horní 
Rokytnice nad Jizerou, a to do doby zahájení výstavby nádrže,

 � smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k majetku 
a o zřízení věcného práva č.  UZSVM/HSM600/2023HSMM, jejímž 
předmětem je pozemková parcela č. 2243/5 v k. ú. Horní Rokytni-
ce nad Jizerou, obec Rokytnice nad Jizerou, mezi ČR, Úřadem pro 
zastupování státu ve věcech majetkových a městem Rokytnice nad 
Jizerou,

 � záměr prodeje části pozemkové parcely č. 2348/1 v k.  ú. Horní 
Rokytnice nad Jizerou za cenu 560 Kč/m2 a za podmínky odmě-
ření 1,5 – 2,0 m od asfaltové plochy. Náklady na GP hradí žadatel 
a bude provedeno za účasti zástupce města,

 � záměr sloučení Základní školy, Rokytnice nad Jizerou, příspěvková 
organizace a Domu dětí a mládeže Pod Střechou, Rokytnice nad 
Jizerou, příspěvková organizace k datu 1. 1. 2024 a pověřilo tajem-
nici Martinu Šubrtovou předložením ke schválení nové zřizovací 
listiny na následující jednání zastupitelstva města,

 � interní dokument Pravidla pro zadávání zakázek malého rozsahu 
městem Rokytnice nad Jizerou, verze 3.2023,

 � uzavření Vícestranné smlouvy o společném postupu zadavatelů 
při centralizovaném zadávání a o zmocnění centrálního zadava-
tele pro zajištění dodávek zemního plynu na období čtyř let (2024, 
2025, 2026, 2027) a pověřilo starostu jejím podpisem.

Zastupitelstvo měst vzalo na vědomí:

 � plnění rozpočtu města k datu 31. 5. 2023,
 � informace o průběhu pořizování Změny č. 3 ÚP Rokytnice nad Ji-

zerou,
 � informace o dotacích,
 � zprávu o činnosti rady města Rokytnice nad Jizerou za období od 

6. 3. do 15. 5. 2023.
 

Zastupitelstvo města neschválilo:

 � záměr prodeje  pozemkové parcely č. 544/2 a pozemkové parcely 
č. 542/1  v k. ú. Horní Rokytnice nad Jizerou, Rokytnice nad Jizerou.

 � dle § 6 odst. 5 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánová-
ní a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů (dále jen staveb-
ní zákon) pořízení samostatné změny ÚP Rokytnice nad Jizerou na 
plochách vymezených těmito pozemky:
 » k.  ú. Dolní Rokytnice ppč.: 1901/8, 1901/1, 1916, 1925, 1917, 

1899, 698/1, 1901/3, 1901/4, 1240/6, 1239/3, 1214/2, 1214/1,
 » k. ú. Horní Rokytnice nad Jizerou ppč.: 985/1, 985/4, 981/2, 985/2, 

982/8, 985/3, 983/7, 983/4, 983/5, 883/1,
 » k. ú. Rokytno v Krkonoších ppč.: 693/1, 615/2.

Následující veřejné jednání zastupitelstva města Rokytnice nad 
Jizerou se bude konat 13. září 2023 ve školní jídelně.

Pozvánka včetně programu bude včas zveřejněna 
na úřední desce městského úřadu.

 � Zápisy z jednání zastupitelstva města, včetně rozprav a dis-
kusí k jednotlivým bodům, jsou v plném znění formou audio
vizuálního záznamu ZM zveřejněny na webových stránkách města 
www.mestorokytnice.cz. Na stejném místě jsou zveřejněny zápisy 
z jednání rady města a zastupitelstva města v písemné podobě. 

 � Nově jsou na webových stránkách města v předstihu zveřejňovány 
i podklady k jednání veřejného jednání zastupitelstva města.
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Městský úřad informuje

Odpadové hospodářství
PYTLE NA ODPADNÍ TEXTIL DO DOMÁCNOSTÍ

Připomínáme, že město Rokytnice nad Jizerou nově zabezpečilo pro 
sběr textilu i pytle do domácností. Tyto pytle jsou čiré (transparentní) 
a zájemci si je mohou vyzvednout na městském úřadě v centrální po-
kladně nebo Městském informačním centru zdarma, jako například 
pytle na plast nebo na papír. Odkládají se stejně jako ostatní pytle ke 
svozové trase nebo místům pro odkládání tříděného odpadu k velko-
objemovým kontejnerům.

Do těchto pytlů lze odkládat i textil, pro který už není další využi-
tí. Například obnošené a poničené oblečení, obuv, kabelky, vyřazený 
užitkový textil (záclony, povlečení, ubrusy…). Do pytlů lze ale odkládat 
i textil dále využitelný. Tyto pytle a textil z nich je primárně tříděn a jsou 
vybírány kusy pro další využití a nošení, až poté je zbytkový odpadový 
textil odvezen k likvidaci. 

V žádném případě do pytlů neodkládejte textil znečištěný, 
mastný, mokrý nebo netextilní materiály.

Jsme rádi, že je o tyto pytle poměrně velký zájem a textil tak nemusí 
končit v popelnicích. 

DŘEVO

Na sběrném dvoře v Rokytnici nad Jizerou byl v červnu umís-
těn velkoobjemový kontejner pro odkládání a třídění dřeva. Tímto 
krokem dojde ke zlepšení cílů obce v oblasti třídění odpadů a ke značné 
úspoře nákladů za svoz a likvidaci objemného odpadu na skládce, kde 
dřevo dosud končilo. 

Obsluha sběrného dvora je poučena, které dřevěné odpady jsou 
vhodné k další recyklaci a které je bohužel nutné již odložit do objem-
ného odpadu a odvézt na skládku.

PRO PŘIPOMENUTÍ: 
Vzhledem k následné recyklaci dřeva je důležité dodržovat, co 
do kontejneru odložit. 
Do kontejnerů patří:

 � povrchově neupravené dřevo (desky, sloupky, trámy, krovy, prk-
na…),

 � lepené dřevo – lepené desky z více vrstev, 
 � třívrstvé dřevěné podlahy (bez ploch s lepidlem),
 � bedýnky na ovoce povrchově neupravené a čisté, čisté palety, 
 � surové a laminované dřevotřískové desky (příměs MDF/HDF a pra-

chu do 3 %),
 � dřevěný nábytek z masivního dřeva nebo dřevotřískových desek (re-

gály, komody, kuchyně…), vyjma HDF desek zadních částí nábytku,
 � stavebně konstrukční OSB desky,
 � bednící desky (lepené ve třech vrstvách, žlutá, ne černá překližka). 

Součástí mohou být hřebíky, šrouby, kovové spony, kování, klíny. 
Naopak součástí nemohou být masivní kovové části nad 10 mm. 

Do kontejneru na třídění dřeva nepatří (není vhodné k další 
 recyklaci): 

 � okna, okenní rámy, dveře, dřevěné zárubně povrchově upravené 
a ošetřené ochrannými prostředky,

 � impregnované a ostatní povrchově upravené dřevní odpady z exte-
riéru (ploty, zahradní nábytek, zahradní domky…),

 � shnilé a ztrouchnivělé dřevo, 
 � ozdobné součásti nábytku a oken jako je železo, sklo, beton, čalou-

nění, textil a hrubé kovy nad 10 mm, 
 � dřevo znečištěné asfaltem, lepenkou nebo plastem, 
 � lepené parketové podlahy, laminátové podlahy,
 � znečištěné palety,
 � dřevovláknité izolační desky, multiplexové desky a desky s protisklu-

zem,
 � dřevovláknité izolační desky, MDF desky.

On-line platba místních poplatků 
a nájmů z pozemků
Po úřadech mají obíhat data, ne lidé. 
Ušetřete si cestu na úřad a využijte webové služby města Rokytni-

ce nad Jizerou. Nově je možné si zobrazit svoje nezaplacené poplat-
ky vůči městu Rokytnice nad Jizerou, které můžete rovnou zaplatit 
online skrze platební bránu jako v kterémkoli jiném eshopu. 

Poplatek za odpad, psa nebo nájem můžete uhradit nejen za sebe, 
ale i za vybrané členy domácnosti. Přihlášení probíhá skrze Národní 
bod pro identifikaci a autentizaci, obdobně jako přihlášení k datové 
schránce.

Přihlášení ke svému účtu je možné zde: 
https://sluzby.alis.cz/rokytnice-nad-jizerou

Bližší informace: 

Na webových stránkách města www.mestorokytnice.cz byl nově 
umístěn odkaz pro platbu místních poplatků a nájmů online. Jedná se 
o aplikaci Služby na webu města Rokytnice nad Jizerou. 

Cílem služby je umožnit občanům zobrazit si svoje nezaplace-
né poplatky online přes internet z pohodlí svého domova a uše-
třit si cestu na úřad. Poplatky je možné rovnou na tomto webu 
uhradit.

Podmínkou pro to, abychom zobrazili poplatky právě vám (příp. 
vaší rodině), je přihlásit se, tj. elektronicky se identifikovat prostřednic-
tvím kvalifikovaného poskytovatele.

Prostřednictvím aplikace Služby na webu lze uhradit tyto platby:

 � místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství,
 � místní poplatek ze psů,
 � nájmy z pozemků nebo nájmy z hrobových míst.

Platba se provede prostřednictvím platební brány GoPay. Zde si 
můžete zvolit mezi několika způsoby platby (např. platební kartou, 
QR kódem, bankovním převodem).

Možnost platby místních poplatků za víc osob 
(za celou domácnost):

Před platbou kontaktujte správce místních poplatků paní Hanu 
 Jiroušovou na emailu: poplatky@mestorokytnice.cz. V emailu uveď-
te, že máte zájem o platbu místních poplatků online za více osob 
a dále uveďte, která fyzická osoba bude hlavním plátcem a za které 
další fyzické osoby bude poplatek uhrazen.

Pokud budete platit pouze sami za sebe, není nutné nic dopředu 
hlásit, jednotlivé fyzické osoby systém rozlišuje automaticky. 

Přihlášení do aplikace je možné pouze prostřednictvím 
elektronické identity občana. 

Po přihlášení se tedy objeví webová stránka identity občana, kde 
si fyzická osoba zvolí způsob identifikace. Nejběžnějším způsobem je 
bankovní identita nebo eObčanka.
 � Pro bankovní identitu jsou potřeba údaje, kterými se fyzická osoba 

přihlašuje do svého internetového bankovnictví. Tím ověří svoji to-
tožnost a pokračuje v aplikaci pro platbu poplatků.

 � Druhým častým způsobem je eObčanka. K tomu je potřeba mít 
občanský průkaz s aktivovaným elektronickým čipem a čtečku či-
pových karet. 

 � Podrobné informace k identitě občana jsou zveřejněny na:  
https://info.identitaobcana.cz/



7

Městský úřad informuje
Druhé místo v celorepublikové soutěži obcí ve třídění odpadů 

O křišťálovou popelnici 2022, kategorie měst od 501 do 5 000 obyvatel, 
získala Rokytnice nad Jizerou!

Slavnostní vyhlášení proběhlo ve středu 21. června 2023 v Hradci 
Králové.

Každý kraj měl několik želízek v ohni. Do celostátního užšího výbě-
ru totiž postoupili automaticky vítězové z krajských soutěží, další zá-
stupce z každého kraje nominovali příslušní regionální manažeři spol. 
 EKOKOM.

V užším výběru pak o těch nejlepších rozhodovala celá řada krité-
rií a přihlíželo se také na celkové podmínky pro nakládání s odpady 
v obci. Hodnocení probíhalo na základě údajů poskytovaných obcemi 
systému EKOKOM v rámci jejich pravidelného výkaznictví. Hodnotilo 
se množství vytříděného odpadu na osobu a rok pro každou sbíra-
nou komoditu. Hodnotil se také poměr tříděného odpadu a produkce 
komunálního odpadu či hustota sběrné sítě. Body navíc získaly obce 
s nízkou produkcí směsného komunálního odpadu a také obce, které 
sbírají všechny povinné komodity.

Rokytnice nad Jizerou získala druhé místo v celorepublikové soutěži 
„O křišťálovou popelnici“

VÝSLEDKY SOUTĚŽE O KŘIŠŤÁLOVOU POPELNICI 2022

Absolutní vítěz: Mníšek pod Brdy

kategorie obce do 500 obyvatel: kategorie obce 501 – 5 000 obyvatel: kategorie obce nad 5 000 obyvatel:
1. Tři Studně 1. Vrbice 1. Mníšek pod Brdy
2. Nenkovice 2. Rokytnice nad Jizerou 2. Turnov
3. Lipina 3. Košetice 3. Vysoké Mýto

Na podzim město Rokytnice nad Jizerou čeká ještě vyhlášení  soutěže „Zlatá popelnice 2022“ v rámci Libereckého kraje. Doufejme, že 
i tam bude výsledek za třídění odpadů stejně dobrý.
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Daňové milostivé léto 2023
Oddlužovací akce navazuje na předchozí Milostivé léto I a II 

a umožňuje zbavit se výhodně dluhů na sociálním pojištění 
a na daních. Pokud dlužníci v období od 1. 7. do 30. 11. 2023 
uhradí původní dluh na dani a/nebo dlužné pojistné a splní další 
podmínky akce, pak jim budou odpuštěny penále, úroky a další 
příslušenství dluhu.

Akce se týká pouze příslušenství dluhů a bagatelních dlu-
hů vzniklých do 30. 9. 2022. Na dluhy vzniklé po tomto datu se 
možnost odpuštění nevztahuje. Rovněž se možnost oddlužení 
netýká cla a jeho příslušenství.

Odpustit lze jak příslušenství k dluhům vymáhaných exekuč-
ně, tak i těch, u nichž k exekuci ještě nedošlo. Podmínkou je, že 
nesmí jít o dluhy vymáhané soudními exekutory.

Jako příslušenství dluhu se přitom rozumí:

 � úroky (z prodlení nebo posečkané částky)
 � penále
 � pokuty za opožděné podání daňového přiznání
 � náklady řízení včetně exekučních nákladů

Veškeré informace zájemci naleznou na 
www.exekuceinfo.cz 

v záložce Milostivé léto 2023.
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Oprava opěrné zdi potoka v lokalitě Rokytno 
a oprava opěrné zdi potoka na Hrušově

Investiční akce

V loňském roce se při běžné údržbě opěrné zdi na sídlišti u parko-
viště pod „Manhattanem“ odstranily nálety a popínavé rostliny a po 
dlouhých letech se obnažila celá opěrná zeď. Opěrná zeď byla tvořena 
z betonových „hrnců“ vyplněných hlínou, které byly ale z velké části 
zhroucené a hrozilo sesunutí celé zdi, včetně části parkoviště nad ní.

Ihned po tomto zjištění začalo hledání nejvhodnější opravy, která 
bude finančně přijatelná a bude ji možné provádět bez omezení na 
přilehlých parkovacích plochách. Jednou z variant bylo oslovení doda-
vatele obdobných betonových „hrnců“, který navrhl opravu z jiného 
typu výrobku. Mimo jiné jsme se dozvěděli, že použité betonové prvky 
z doby výstavby „Manhattanu“ nebyly určené pro výstavbu takto vyso-
ké opěrné zdi, stejně jako nebyly dodrženy technologické postupy pro 
jejich osazení.

V letošním roce tak proběhla oprava celé zdi, která spočívala v ro-
zebrání stávajících nevhodných betonových prvků a výstavbě nové zdi 

z odpovídajících prefabrikátů – vše za dodržení technologických po-
stupů výrobce, včetně úpravy základové spáry a hutnění výplňového 
materiálu.

V rámci opravy byla zřízena i nová uliční vpusť pro odvedení deš-
ťové vody z plochy parkoviště nad opěrnou zdí. Od uliční vpusti bylo 
položeno nové potrubí, které dešťovou vodu svádí přes šachtu do deš-
ťové kanalizace.

V letošním roce to není poslední stavba města v lokalitě sídliště – 
v měsíci srpnu by měla konečně začít oprava chodníčku od křižovat-
ky pod Manhattanem k dětskému hřišti. Po třech letech se podařilo 
zajistit stavební firmu, která je schopná a ochotná provést pokládku 
asfaltu v tomto místě. Oprava bude spočívat ve vybourání rozsypané 
betonové dlažby, osazení nových obrubníků a pokládce asfaltového 
povrchu v celém rozsahu chodníčku. Současně dojde k osazení dvou 
nových svítidel veřejného osvětlení.

Oprava havarijního stavu opěrné zdi na sídlišti

Stejně jako v loňském roce i letos pokračujeme v opravách nábřež-
ních zdí podél potoků. V Rokytnici nad Jizerou je hlavní vodní tok, Huť-
ský potok, z velké části regulován zdmi z žulových kamenů osazených 
do betonu. Toto řešení je na některých místech použito i u jiných vod-
ních toků – pro zajímavost, na katastrálním území Rokytnice nad Jize-
rou pramení 95 vodotečí (viz datové sady na www.voda.gov.cz).

Jiné řešení potočních zdí je historické, a to jako stavba z kamenů 
tzv. „na sucho“, bez výplně spár betonem. Kamenné zdi stavěné tímto 
způsobem jsou ověřené staletími a jejich výhoda spočívá v přirozeném 
odvodnění, kdy může voda volně vytékat skrze spáry a nehromadí se 
za zdí.

Jejich nevýhodou je ale jejich únosnost v případě, že jsou vybudo-
vané podél cest a silnic. V době výstavby těchto zdí nikdo nepočítal 
s dopravním zatížením, které na ně dnes působí. Důsledkem tohoto 
zatížení je postupné vypadávání kamenů a celková deformace zdi.

Potoční zdi jsou v majetku správce vodního toku, kterým je na úze-
mí Rokytnice Správa KRNAP. I přes to opravujeme potoční zdi v hava-
rijním stavu sami, protože dle výkladu správce jsou potoční zdi u cest 
součástí cest, nikoli součástí potoka.

Během měsíce května tak byly opraveny dvě opěrné zdi – podél po-
toka od otočky skibusu směrem na Hrušov a podél Huťského potoka 
v uličce od Starého Mlýna směrem k Huťskému vodopádu (v tomto 
případě šlo vyloženě o havarijní stav, kdy hrozilo zřícení části silnice, 
ve které je uložen hlavní zásobovací vodovod pro Rokytnici). U obou 
zdí byla použita osvědčená technologie skládaných kamenů nasucho, 
kdy je v dnešní době možné díky technice použít větší a těžší kameny, 
které jsou schopné odolávat dopravnímu zatížení.

Kromě dopravního zatížení poškozují potoční zdi také „černé“ na-
vážky zeminy (listí, trávy, větví…). Ty vznikají buď jako „smetiště“ pro 
okolní objekty nebo si majitelé sousedních nemovitostí takto zvětšují 

např. parkovací stání apod. Kvůli navážkám si potom voda hledá jinou 
cestu a podemílá zdi na druhém břehu potoka. 

Proto žádáme všechny, aby do vodních toků (nejen!) nenavá-
želi žádný materiál, který tam nepatří.
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Cesta k vodojemu „Horní Ves“ je z části vedena po vrstevnici a v této 
části byl povrch tvořen štěrkodrtí. Zbývající část k vodojemu je prud-
ký úsek ze silničních panelů. Cestu bylo nutné každoročně několikrát 
opravovat doplněním a dorovnáním štěrkodrtí z důvodu působení po-
vrchových vod a nedostatečného odvodnění. Část cesty ze silničních 
panelů byla již na několika místech, díky propadlým panelům, těžko 
sjízdná.

V první fázi opravy cesty došlo nejdříve k vyrovnání několika panelů 
a poté i dorovnání výtluků v části štěrkové komunikace a přípravě pro 
pokládku asfaltového povrchu. Podařilo se využít volné kapacity firmy, 
která ve stejnou dobu realizovala opravu silnice kolem centrálních par-
kovišť. Díky této koordinaci se ušetřily finanční prostředky za přesuny 
stavebních strojů.

Každý rok dochází k opravám i podobně méně frekventovaných 
komunikací a postupně se daří plnit plán obnovy komunikací. Krom 
toho, že dochází ke zlepšení stavu komunikací ve městě, snižují se ná-
klady v dalších letech na běžnou údržbu.

Oprava cesty k vodojemu v Horní Vsi

Oprava příjezdové komunikace ke Skiareálu Horní Domky
Největší stavební akcí roku 2023 byla oprava místní komunikace 

podél centrálních parkovišť v Horní Rokytnici. Konkrétně se jednalo 
o úsek od napojení na krajskou silnici u Medical centra až na křižovat-
ku nad parkovištěm P2.

Tato silnice je nejvíce zatěžovanou komunikací ve vlastnictví města 
Rokytnice nad Jizerou díky zimnímu provozu skibusu a pohybu tisíců 
aut přijíždějících ke skiareálu Horní Domky. Každoroční lokální opra-
vy „záplatováním“ už nebyly dále udržitelné jak vzhledem ke kvalitě 
oprav, tak k finančním nákladům.

Oprava byla navržena jako výměna asfaltového povrchu v celé plo-
še komunikace, včetně nových vjezdů na parkoviště P2 – P4. V úseku 
od krajské silnice k bývalému infocentru KRNAP byl vybudován nový 
chodník – stav původního chodníku byl již v neopravitelném stavu. 
V  chodníku byly opraveny šachty dešťové kanalizace a vybudována 
nová uliční vpusť. Jako obrubníky byly použity žulové řezané bloky, 
které mají násobně vyšší životnost než obrubníky betonové (vyšší je 
samozřejmě i jejich cena). Tento vyšší standard budeme používat i při 
dalších stavbách a rekonstrukcích chodníků.

Podél silnice bylo položeno i nové kabelové vedení veřejného 
osvětlení a osazeny nové stožáry a LED svítidla. Dalším podzemním 
vedením, které bylo již několik let v plánu vybudovat, je nové napájení 
závorového systému u parkovišť, včetně přípravy datového rozvodu 
pro budoucí „chytré technologie“ a celoměstský navigační systém. Na 
všech parkovištích budou připraveny i nové rozvaděče pro možnost 
odběru elektřiny pro pořádání městských akcí (pouť, čarodějnice…).

Další velice podstatnou součástí této stavby byla oprava splaško-
vé a dešťové kanalizace, což byl jeden z hlavních důvodů, proč tuto 
stavbu realizovat tento rok. Při opravě kanalizací se jednalo téměř 
o   archeologický výzkum, kdy se s každým metrem objevovaly další 
a další části potrubí, které se vzájemně křížily, spojovaly a rozdělova-
ly nebo byly uloženy v různých hloubkách – od historických meliorací 
z doby výstavby parkovišť až po kanalizaci ukládanou v devadesátých 
letech. 

Na opravu silnice jsme získali dotaci z Národního programu 
 životního prostředí ve výši 4.000.000 Kč. Celkové náklady stavby jsou 
4.957.808 Kč. Stavbu prováděla společnost MSilnice, která podala nej-
nižší nabídku z 6 doručených nabídek (celkem bylo osloveno 19 doda-
vatelů). Rekonstrukce veřejného osvětlení a výstavba kabelového roz-
vodu pro závorový systém byla hrazena bez dotace z rozpočtu města, 
a to ve výši 1.788.721 Kč. Tuto stavbu prováděla společnost Elektros 
Martinice, která podala nabídku jako jediná (celkem bylo osloveno 
30 dodavatelů).

Jedním z nedořešených problémů této lokality je pěší přístup k Hor-
ním Domkům. Již několik let se plánuje výstavba chodníku podél silnice 
od Medical Centra až k otočce skibusu. Hlavní překážkou v dokonče-
ní projektu je ale nesouhlas některých majitelů sousedních pozemků 
s umístěním chodníku. Hledáme proto jiné možnosti, jak odklonit pěší 
dopravu od této frekventované silnice a jedním z řešení je úprava 
 Lyžařské cesty podél Černého potoka, která by měla začít v roce 2024.
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Oprava asfaltu
Během července letošního roku probíhala oprava asfaltového po-

vrchu na místních komunikacích v Horní Rokytnici, konkrétně vrstev-
nicová komunikace „Berlínem“ a komunikace od „zdravotního středis-
ka k Horským Špičkám“. Jednalo se o opravu po pokládce optického 
 kabelu pro propojení jednotlivých trafostanic, které prováděla společ-
nost ČEZ.

Jedna z podmínek města pro provádění stavebních prací v komuni-
kaci byla, aby v místech, kde dojde k poškození asfaltového povrchu, 
byl položen nový asfalt, a to v celé šíři komunikace. Ve zmíněných úse-
cích tak došlo k odfrézování části stávajícího asfaltu a byl položen nový 
asfaltový povrch.

Veškeré finanční náklady spojené s opravou komunikací po poklád-
ce hradila společnost ČEZ (řádově ca 1–1,5 mil. Kč). Stejné podmínky 
pro stavby v komunikacích, tedy opravu asfaltu v celé šířce komunika-
ce, město požaduje po všech stavebnících – i když se jedná například 
„jen“ o připojení na vodovod, kanalizaci nebo plyn.

Nechceme opakovat chyby z minulosti, kdy po stavbách v silnicích 
byla zaasfaltovaná pouze místa po výkopech. Vzhledem k rozsahu této 
stavby a k termínu pokládky kabelů na podzim 2022 bylo možné ko-
munikace v plném rozsahu opravit až nyní.

Po dlouhých 15 letech od zahájení příprav rekonstrukce krajské 
silnice č. 2/294 v roce 2008 jsme se konečně dočkali zahájení stavby 
samotné. Jedná se „pouze“ o úsek od náměstí na křižovatku u Kroupů. 
Na úsek od náměstí do Horní Rokytnice je vydané územní rozhodnutí 
a další fáze projektové přípravy budou následovat v příštích letech.

Oproti předpokladu, kdy se očekávalo zahájení stavby na jaře le-
tošního roku, došlo k několikaměsíčnímu zdržení především z důvodu 
odpovídání na dotazy uchazečů v rámci výběrového řízení. O tuto za-
kázku s předpokládanou hodnotou ca 253 mil. Kč vč. DPH se nakonec 
přihlásili pouze 2 uchazeči – nejvýhodnější nabídku podala společnost 
BREX ve výši ca 210 mil. Kč vč. DPH, druhou nabídku podalo sdružení 
firem Integra stavby, M-Silnice a SaM silnice a mosty ve výši ca 236 mil. 
Kč vč. DPH.

Celá stavba je rozdělena na 2 samostatné smlouvy. Liberecký kraj 
uzavírá se zhotovitelem smlouvu na rekonstrukci silnice, mostů, část 
dešťových kanalizací a dalšího příslušenství silnice. Město Rokytnice 
nad Jizerou uzavírá samostatnou smlouvu ve výši ca 46 mil. Kč 
vč. DPH na výstavbu a rekonstrukci chodníků, autobusových zastávek, 
veřejného osvětlení a části dešťové kanalizace.

Město Rokytnice nad Jizerou má na tuto stavbu zajištěnou dotaci 
od Státního fondu dopravní infrastruktury ve výši ca 23,3 mil. Kč. 

Zahájení stavby proběhne 11. 8. 2023, kdy bude předáno staveni-
ště zhotovitelské společnosti BREX. Technický dozor stavebníka bude 
provádět společnost REALSTAV MB (náklady za jejich služby pro město 
RnJ jsou ve výši ca 183 tis. Kč vč. DPH) a činnosti koordinátora bez-
pečnosti a ochrany zdraví při práci bude zajišťovat společnost S.A.W. 
CONSULTING (náklady za jejich služby pro město jsou ve výši ca 53 tis. 
Kč vč. DPH).

Dle uzavřené smlouvy o dílo má zhotovitel termín dokončení stav-
by do 630 dnů od předání staveniště. Do této lhůty se nepočítají zimní 
přestávky. V tuto chvíli se nedá určit přesný datum dokončení stavby 
právě s ohledem na budoucí klimatické podmínky a délky zimních pře-
stávek. V optimistické variantě lze předpokládat termín dokončení 
na podzim roku 2025. Případně na jaře 2026.

V roce 2023 nebudou vzhledem k pokročilému termínu prováděny 
žádné zásadní úkony (např. bourání mostů), proběhnou pouze pří-
pravné práce a méně rozsáhlé stavební objekty (např. části dešťové 
kanalizace).

Pro život ve městě budou zásadní dopravní omezení, která nás bu-
dou provázet po celou dobu výstavby. Po většinu času se bude jednat 
o jednostranné uzavírky hlavní silnice, na kterých bude kyvadlový pro-
voz řízený semafory (à la „Desná“). Časové intervaly by měly být nasta-
veny tak, aby se řidičům vyplatilo na semaforech počkat a nevyužívali 
objízdné trasy.

Zahájení rekonstrukce hlavní silnice
Bude důležité nepustit běžný provoz přes Zimní a Letní stranu, 

kde je již stávající provoz na hraně únosnosti, chybí místa k vyhýbání 
a úzké cesty nejsou uzpůsobené pro větší než osobní automobily. Je 
možné, že v případě, kdy bude doprava na těchto silnicích neúnosná, 
dojde k dočasnému dopravnímu omezení na těchto cestách (např. se 
vrátí do Vilémova značka „průjezd zakázán“ nebo přibude na jiných 
místech.

Věříme, že i přes všechna omezení spojená se stavbou budou jak 
řidiči, tak obyvatelé sousedních objektů shovívaví. Nová silnice, nové 
mosty, chodníky od náměstí až ke Kroupům, nové autobusové zastáv-
ky, veřejné osvětlení, atd. za všechna omezení rozhodně stojí.

O průběhu celé stavby a změnách v dopravních omezeních bude-
me průběžně informovat emailingem, ke kterému je možné se přihlá-
sit na stránkách města (www.tinyurl.com/emailingrokytnice). 

V případě nedostatečných informací je možné 
obrátit se na město Rokytnice nad Jizerou:

Bronislav Patočka
Email: investice@mestorokytnice.cz
Tel.: 739 246 866
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www.zemex.cz

VSTUPNÉ
Dospělí 150 Kč
Děti 3 - 15 let 50 Kč

ke vstupnému dárek!

PARTNEŘI
Lahůdky Papay Jablonec nad Nisou
Pivovar Volt Jablonec nad Nisou
Město Rokytnice nad Jizerou

Statek Pod Výhledy
Nabídne česnek ve svém stánku

Biohovězí
Food Fest
2023

NÁPOJE   JÍDLO
Pivo Kozel   Hovězí guláš   
Volt    Hamburgery
Ochucený Birell Steaky
Kola    Klobásy
Víno bílé (lahev) Sladké pečivo 

MENU........... ...........

19. 8. 2023 od 11 hodin
Areál ZEMEX, Horní Rokytnice nad Jizerou 236

od 14 hod k tanci a poslechu kapela 

Nabitý baterky
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VII. MČR JSDHO
VE VYPROŠŤOVÁNÍ

U DOPRAVNÍCH NEHOD
LIBERECKÉHO KRAJE

H
AS

IČ
SKÝ ZÁCHRANNÝ SBO

R

SPORT PARK LIBEREC
2. ZÁŘÍ 2023za podpory

8:00    SLAVNOSTNÍ NÁSTUP
8:30   ZAHÁJENÍ SOUTĚŽE

17:00   VYHLÁŠENÍ

a a
spol. s r. o.
J

application electronic company

NOVÁK s.r.o.

®

UŽIJTE SI S DĚTMI
POSLEDNÍ
PRÁZDNINOVOU
SOBOTU V LIBERCI!

ZDARMA SKÁKACÍ HRAD,
MALOVÁNÍ NA OBLIČEJ,

DROBNÉ DÁRKY OD HASIČŮ
...TO A  SPOUSTA DALŠÍ

ZÁBAVY VÁS ČEKÁ
2. ZÁŘÍ 2023

OD 9 HODIN PO CELÝ DEN
NA PARKOVIŠTI U HOME
CREDIT ARENY V LIBERCI

VII. MISTROVSTVÍ ČESKÉ REPUBLIKY JSDHO
 VE VYPROŠŤOVÁNÍ U DOPRAVNÍCH NEHOD

16. 8. KRABAT
FILMOVÝ VEČER 
18.00 KULTURNÍ DŮM
100 let od narození OTFRIEDA PREUSSLERA 
PROJEKCE FILMU ČARODĚJŮV UČEŇ
na motivy knihy Krabat O. Preusslera, 1977, režie Karel Zeman

18. 8.  KOUZLO VYPRÁVĚNÍ
SLAVNOSTNÍ KONCERT
19.00 KOSTEL SV. MICHAELA
Předávání cen soutěže “Moje knížka o Krakonošovi”
Texty O. Preusslera v kombinaci s hudbou V. Trojana a J. Rheinbergera

BARLEN ensemble a hosté
KAREL JAKUBŮ, umělecký přednes

20. 8. PÉŤA A VLK
17.00 KOSTEL SV. MICHAELA
Hudební pohádka nejen pro děti od Sergeje Proko� eva
 vypráví ONDŘEJ BROUSEK
BARLEN ensemble a hosté
čestný host koncertu: RADEK BABORÁK, lesní roh 

Všechny pořady festivalu bude doprovázet prodejní výstava knih 
Otfrieda Preusslera a dalších autorů.

FESTIVAL ROKYTNICE ZNÍ 2023 JE SOUČÁSTÍ TEMATICKÉHO ROKU 
HARRACHOVÉ – VZNEŠENOST ZAVAZUJE POD PATRONACÍ NÁRODNÍHO PAMÁTKOVÉHO ÚSTAVU.

PENSION
BOBEŠ

PARTNEŘI

GENERÁLNÍ PARTNER

HUDEBNĚ-LITERÁRNÍ DNY V ROKYTNICI NAD JIZEROU

16. – 20. SRPNA 2023
POHÁDKAMI PO STOPÁCH 

OTFRIEDA PREUSSLERA, SERGEJE PROKOFJEVA A JANA NEPOMUKA HRABĚTE HARRACHA

POŘÁDÁ SPOLEK PRO OBNOVU HUDEBNÍHO ŽIVOTA V ROKYTNICI NAD JIZEROU A BARLEN ENSEMBLE
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Sobota, 7. října 2023, 18.00 hod.
1+1=3 – DS Nová Paka
Známá situační komedie. John Brown je taxikář, kterému se kvůli přís-
ně dodržovanému harmonogramu daří léta utajovat skutečnost, že 
má dvě manželky a že vede dvojí život. Vše jde skvěle do doby, než 
mu do života zasáhne nehoda. Roztáčí se spirála, kde naivita, nevědo-
most, policejní logika, lži na lži a pomoc méně bystrého přítele vytváří 
z obyčejných situací šílené kombinace, které zaútočí na vaše bránice.

Sobota, 11. listopadu 2023, 19.00 hod.
ZÁTIŠÍ S LOUTNOU – DS Krakonoš Vysoké nad Jizerou
Tři sourozenci, žijící pospolu v pražské vilce a poskytující vzdálené pří-
buzné z Ukrajiny zázemí, získají díky dřívějším kontaktům jako dědic-
tví obraz významného kubistického malíře Emila Filly. Jelikož ale, jak 
známo, neštěstí nechodí po horách, ale po lidech, záhy se do vilky 
dostaví nevítaná návštěva schopná jim získanou cennost obratem 
ruky zase odebrat.
Podaří se sourozencům uhájit z nebe spadlou vzácnost před nenasyt-
nou exekutorskou mašinerií?

Pátek, 24. listopadu 2023, 19.00 hod.
KVARTET – DS Havlíček Neratovice
Komedie pojednává o bývalých operních pěvcích, kteří se spolu setká-
vají v lepším domově důchodů pro operní pěvce a herce. Příchod jejich 
bývalé kolegyně rozvíří jinak poklidnou hladinu jejich životů. V křehké 
hře s velkou dávkou typicky britského humoru se dojemně, ale bez 
laciného sentimentu, hovoří o lidech, kteří možná už mají produktivní 
věk za sebou, ale neztrácejí touhu žít, vůli něco udělat a hlavně snít.

Sobota, 9. prosince 2023, 19.00 hod.
SBOROVNA – DS J. J. Kolár Poniklá
Komedie, která řeší problematiku učňovské mládeže prostřednictvím 
učitelského sboru. Drsná mozaika naší společnosti, která přinutí di-
váka zamyslet se nad prostředím, ve kterém žijeme. Prostředím, kde 
všichni vědí, že je něco špatně, ale nikdo nemá chuť či odvahu pro 
změnu cokoli udělat.

Sobota, 16. prosince 2023, čas a film bude upřesněn
KINO na kolečkách

Změna programu vyhrazena.

PROGRAM KULTURNÍ DŮM 2023
Rokytnice nad Jizerou

PŘEDPRODEJ A REZERVACE VSTUPENEK
MĚSTSKÉ INFORMAČNÍ CENTRUM
Tel.: 481 522 001
Email: infocentrum@mestorokytnice.cz

 

V Jablonci nad Jizerou         
 

na rozšířených skladovacích plochách o 
rozloze 6500m2 nabízí: 

 

• Stavební hraněné řezivo, KVH, BSH 
Trámy, fošny, latě, prkna… 

• Palubky, hoblovaná prkna a spárovky 
Lišty, úchytky,hřebíčky, prahy… 

• OSB desky s perodrážkou i bez 
Lepidla, tmely, vruty… 

• Spojovací materiál 
Patky, kotvy, závitové tyče, šrouby, 
hřebíky (sypané, páskované), 
konstrukční vruty, hmoždinky… 

• Impregnační nátěry Lignofix 
• Lazury, laky, barvy  

Štětce, válečky, zakrývací fólie… 
• Brikety a palivové dřevo 

PŘÍJĎTE SE PODÍVAT, TĚŠÍME SE NA VÁS 
DŘEVOOBCHOD tel: 734 399 031, info@stromkovickapila.cz 
HLEDÁTE PRÁCI ČI BRIGÁDU NA OBČASNÝ PŘÍVÝDĚLEK, tak nás kontaktujte. 
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Městské informační centrum

Harrachové – vznešenost zavazuje

Letošní rok patří rodu Harrachů. Kromě celé řady akcí byla vydána 
i velmi hodnotná knižní publikace, jejímž spoluautorem je Jan Luštinec, 
přední odborník na rod Harrachů.

Kniha vám představí rod hrabat Harrachů, jež zanechal v čes-
kých dějinách hlubokou stopu. Nechybí kresby, historické fotografie 
a  rodokmen celého rodu.

Krakonoš a Mechové jezírko

Pohádkové příběhy a krásné ilustrace vás a děti přenesou na taju-
plná místa našich čarokrásných hor. Součástí je i Krakonošův herbář 
s rostlinami, nebo chceteli čarobejlím, rostoucím na území Krkonoš. 
Pomocí klíče umístěného na konci knihy můžete děti naučit tyto rost-
liny rozeznávat.

Nové knihy v Městském informačním centru

Razítkovací hra od 2. 5. do 31. 10. 2023
Rádi bychom vám poděkovali, že šíříte informaci o této krásné razítkovací hře. 
Dostáváme krásné fotografie spokojených dětí a je to pro nás to největší po-
těšení.
Prosíme o sdílení této informace i nadále. Cen máme ještě hodně!

Děkujeme.

Putování za Krakonošovým pokladem

ZDRAVOŠ PÉČE, s. r. o. nabízí
SOCIÁLNÍ a ZDRAVOTNÍ SLUŽBY U VÁS DOMA.

Neváhejte, kontaktujte nás!
Více informací poskytneme
na telefonních číslech:

 
 

Jana Černá, jednatelka      tel: 603 319 566
Jana Řeháková, vrchní sestra      tel: 604 185 663

Klára Jónová, vedoucí sociálního úseku       tel: 739 066 157
Jana Cvrčková, sociální pracovnice       tel: 737 761 389

POMŮŽEME VÁM ZAJISTIT POMOC S PÉČÍ 
O SENIORY A OSOBY SE ZDRAVOTNÍM ZNEVÝHODNĚNÍM.

email: zdravos@email.cz        www.zdravospece.cz
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Základní škola

Protože nám na podzim nepřálo počasí a přespolní běh jsme museli odložit, využili 
jsme vysekané tratě v areálu u kapličky a uspořádali jej v létě, 15. 6. 2023. Zúčastnilo se 
99 žáků z prvního až pátého ročníku, kteří s nasazením proběhli své tratě. Chtěli bychom po-
děkovat J. Doubkovi z Horské služby Rokytnice nad Jizerou za odvoz materiálu a zdravotnický dozor, 
pomocníkům z řad rodinných příslušníků a dětičkám z mateřské školy za vytvoření té správné atmosféry. 
 Každý takový závod je pro děti vítaným zpestřením školní docházky a dalším „zářezem“ do školního desetiboje…

Za kolektiv pedagogických pracovníků prvního stupně
          M. Hnyková

Přespolní běh na 1. stupni

Ptačí sousedé
V průběhu dubna až června probíhal na naší škole projekt „Ptačí 

sousedé“. Tento projekt byl finančně podpořen Nadací Ivana Dejmala, 
které tímto velmi děkujeme. V rámci finanční 
podpory jsme zakoupili ptačí budku s kame-
rou a řadu materiálů, pomocných ke sledová-
ní ptáků v terénu, jako jsou manipulační atlasy apod. Cílem projektu 
bylo zlepšit povědomí o místních druzích ptactva, pochopit význam 
a nenahraditelnost ptáků obecně.

První fáze zahrnovala besedu s panem D. Bílkem z KRNAPu. Sezná-
mili jsme se s našimi ptačími sousedy, poznávali jsme a určovali ptačí 
druhy v okolí školy. Téma jsme plynule prolnuli napříč předměty, takže 

se tvořilo nejen v prvouce a v přírodovědě, ale i v rámci českého jazyka, 
matematiky nebo VV, PČ i HV. Nechybělo ani pozorování v terénu, ke 
kterému jsme využili okolí školy a školní zahradu. 

Ve druhé fázi jsme se zamysleli nad možnostmi naší pomoci ke zvý-
šení počtu ptačích druhů v okolí a umístili jsme na školní zahradě za 
pomoci pana školníka ptačí budku s kamerou. Teď nám držte palce, 
protože doufáme, že si nový domov vybere příští jaro sýkorčí páreček 
a budeme tak moci pozorovat hnízdění v přímém přenosu. Budeme 
vás informovat!
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Už mnoho let mají žáci naší základní školy možnost chodit do zdra-
votnického kroužku, učit se základům první pomoci a svoje znalosti 
a dovednosti prokázat a předvést v každoroční soutěži Hlídek mla-
dých zdravotníků. 

Oblastní kolo této soutěže se každoročně koná v květnu v Jablon-
ci nad Jizerou. Hlídka zdravotníků z 5. třídy v letošním roce obsadila 
3. místo, zdravotníci z 2. stupně – Aneta Chmelíková, Petra Smolová, 
Ester Holcová, Vanessa Banýrová a Šimon Hloušek – oblastní kolo sou-
těže vyhráli.

V krajském kole v Semilech zdravotníci zvládli nejlépe ze všech 
soutěžících KPR u kojence a také zastavit masivní krvácení po ampu-
taci dolní končetiny, a to pro ně znamenalo postup na republikové 
finále do Opavy. Na cestu jsme vyrazili už v pátek 23. 6. a čekala nás 
dlouhá cesta s několika přestupy. Celá sobota byla věnovaná vlastní 
soutěži, na soutěžící čekalo celkem 12 stanovišť, z toho 7 s více zraně-
nými, transport, obvazová technika a nebodované úkoly z teoretických 
znalostí o první pomoci a o historii Českého červeného kříže. 

V republikovém kole zdravotníci ošetřili např. popáleniny, žilní krvá-
cení, zástavu dechu, zlomeniny, poranění hlavy, otevřenou zlomeninu 
bérce, cizí těleso v ráně. 

Z republikového kola v Opavě si odvezli krásné 6. místo. 
Blahopřejeme k úspěchu a děkujeme za odvedenou práci i za vzor-

nou reprezentaci naší školy.
Ivana Gebrtová a Renata Hančová

Mladí zdravotníci
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Na oslavu konce školního roku se děti ze školní družiny i děti ze 
speciální třídy vypravily na celodenní výlet do Fajn parku v Chlumci 
nad Cidlinou. 50 dětí s pedagogickým doprovodem a se dvěma od-
vážnými maminkami z řad rodičů se vydalo do parku plného tram-
polín, prolézaček, vodních atrakcí, naučných stezek a s celou řadou 
dalších sportovních a zážitkových atrakcí. Počasí nám přálo a nálada 

byla skvělá. Všichni se vrátili řádně utahaní a plní zážitků, zvláště pak 
doprovod, kterému tímto ještě jednou děkuji a těším se na další spo-
lečné,  neméně úspěšné výlety… autobus zůstal tentokrát bez poskvrn-
ky… co víc si přát.

Janatová Michaela, vychovatelka

Školní družina ve Fajn parku

Blížil se konec školního roku, a tak jsme přemýšleli, kam vyrazíme 
na školní výlet. Vzhledem k tomu, že jsme se v červnu rozloučili se tře-
mi spolužáky, rozhodli jsme se, že vyrazíme na tři dny. Paní učitelky 
zařídily ubytování v campu u Sobotky včetně polopenze. 

Na náš vysněný výlet jsme vyrazili v pondělí ráno 19. června 2023. 
Celou cestu jsme jeli linkovými autobusy. Do campu jsme dorazili 
kolem poledne. Musíme se pochlubit a zároveň pochválit, že jsme si 
všechny věci nesli sami na vlastních zádech. Všichni jsme to zvládli.

  Po ubytování jsme si pro-
hlédli camp a vyrazili zpět do 
Sobotky odměnit se zmrz-
linou v cukrárně. Moc nám 
chutnala. Na cestě zpět jsme 
si prohlédli i zámek Hum-
precht, bohužel jen zvenku, 
protože byl z důvodu opra-
vy uzavřen. Večer jsme hráli 
různé hry.

  Druhý den ráno hned 
po snídani jsme vyrazili na 
prohlídku hradu Kost. Ces-
ta byla dosti úmorná a pro 
mnohé z nás i hodně nároč-
ná. Bylo velké vedro.  Za to 
nás čekal skutečně nezapo-

menutelný zážitek v podobě prohlídky hradu.  Měli jsme úžasnou paní 
průvodkyni, se kterou dvouhodinová prohlídka utekla jako voda. Po-
tom jsme se v podhradí občerstvili a připravovali na cestu zpět. I tuhle 
cestu jsme všichni přes velké vedro zvládli a těšili se, že se vykoupeme 
v koupališti. Bylo to prima osvěžení a užili jsme si spoustu legrace. Po 
večeři jsme hráli hry až do večerky, která byla ve 22 hodin.

Ve středu ráno po snídani jsme se sbalili a vyrazili na cestu zpět do 
Rokytnice. Domů jsme přijeli všichni v pořádku a se spoustou vzpomí-
nek. Prostě to bylo moc prima.

   Ještě bychom chtěli poděkovat paním učitelkám za přípravu výle-
tu a za společně strávené dny.

žáci ze speciální třídy

Školní výlet speciální třídy
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Horní mateřská škola
Přestože máme polovinu prázdnin za sebou, rádi bychom zreka-

pitulovali závěrečný měsíc uplynulého školního roku. Jak již bývá zvy-
kem, tento měsíc je nabitý akcemi, nejinak tomu bylo i letos…

8. 6. Návštěva domova důchodců
Tentokrát se za babičkami a dědečky vypravili naši nejmenší z od-

dělení Berušek. Nejprve předvedli krátké pásmo básniček, písniček 
a tanečků, následně si s nimi pohráli, namasírovali míčky, jednoduše 
řečeno společné dopoledne si všichni užili…

13. 6. Výlet do Harrachova
Tento původně plánovaný výlet do ZOO v Liberci měl adrenalinový 

nádech v podobě poruchy autobusu, a to hned v Rokytnici... Co teď? 
Změna programu… Linkovým autobusem do Harrachova, návštěva 
muzea KRNAPu, Liščí stezky, Mumlavského vodopádu, dětského hři-
ště u lanovky. 

14. 6. Návštěva první třídy a infocentra
Den poté jsme se s předškoláky vydali do první třídy, abychom se 

podívali, co se jejich kamarádi během roku naučili. Děti si vyzkoušely 
školní lavice, vypracovaly úkoly, které jim nachystala paní učitelka, spo-
lečně si s prvňáčky pohráli a zazpívali. Tímto bychom chtěli poděko-
vat dětem a jejich paní učitelce Jolaně Pokorné za příjemně  strávenou 

 hodinu. Ze školy jsme pokračovali za ostatními dětmi, které na nás 
čekaly před infocentrem, ve kterém si vyzvedly odměnu od pána hor 
Krakonoše za vyplnění jeho hry o poklad. Následoval přesun na zmrz-
linu do Pralinky a cesta zpět do školky.

22. 6. Výlet do ZOO
Tentokráte bez komplikací jsme dorazili do Liberce. Nejdříve jsme 

v kulturním centru shlédli pohádku O žirafě a hvězdách, poté zvířátka 
v ZOO, ovšem největší nadšení sklidilo dětské hřiště nad ZOO, jehož 
součástí je i vodní svět, který se v horkém počasí opravdu využil.

29. 6. Maturita předškoláků, besídka pro tatínky
Konec školního roku patří především předškolákům, ale také tatín-

kům. Během čtvrtečního odpoledne složili předškoláci maturitu z tě-
lesné, výtvarné, hudební výchovy a všeobecných znalostí, následovalo 
převzetí maturitních vysvědčení a triček. Po pasování přišlo překva-
pení od rodičů, kterým moc děkujeme a neskutečně si vážíme nejen 
dárečků (obzvláště zdravice dětí nenechala jediné oko suché), ale pře-
devším způsobu předání, kdy rodiče se svými ratolestmi věnovali svůj 
volný čas nácviku choreografie. Velké díky!!!

Následovala chvíle pro tatínky – opožděná besídka ke svátku otců  
opět ve formě společného soutěžení tatínků s dítky. 

Po společně stráveném odpoledni s diskotékou, pizzou z bistra, 
 zákusky a šampaňským, jsme se přesunuli do školky, kde na před-
školáky čekala stezka odvahy, pohádka a jejich poslední přespání ve 
školce…

   
Tímto bychom chtěli všem předškolákům a jejich rodičům popřát 

šťastný vstup do nové životní etapy a vám všem krásný zbytek prázd-
nin.

Dětičky a kolektiv pracovníků ze „Žluté školičky“
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Dneska víme, že byste děti naučili cokoli (a možná by si toho ani ne-
všimly). Paní učitelky nedávno Malvína definovala jako „superhrdinky, 
protože umí všechno.“

Možná se zdá, že všechna ta energie, zájem, snaha, to všechno, co 
dětem dáváte, někam mizí. Nemizí. Je to v nich, bude to v nich už po-
řád a budou to předávat dál. I díky vám budou věřit sobě i věřit ostat-
ním. A občas se přijdou podívat a vy budete sledovat, jací příjemní lidé 
z nich rostou.

Školko, moc ti děkujeme, bude se nám stýskat.
Máma a táta Malvíny

                 
Děkujeme! 

ŠKOLKA
www.msdolnirokytnice.cz

Dolní mateřská škola
Milá školko,
naše Malvína se s tebou pomalu loučí a nám všem je z toho trochu 

smutno. Vidíme to odrostlejší, sotva dvouleté mimino, které poprvé 
samo šlo do třídy Berušek a netvářilo se zrovna jistě.  Byli jsme napnu-
tí, jak to dá. Dala to. Líbilo se jí tam a od té chvíle už pořád, každý den, 
celé čtyři roky. Ani jednou ráno neřekla, že se jí k tobě nechce, že by 
raději zůstala doma. Postupně nám docházelo, jaké štěstí na skvělou 
školku má. Byl to také jeden z podstatných prvků, proč jsme v Rokyt-
nici zůstali natrvalo a začali tu normálně žít. Viděli jsme, že v tobě má 
místo, kde se cítí bezpečně a může se rozvíjet, místo, kde prostě mají 
rádi děti. Ani jednou jsme se nesetkali s tím, že by se tu někdo na děti 
zatvářil nevlídně, protivně už vůbec ne, nikdy nikdo nekřičel.

Užili jsme si první písničku, co se ve školce naučila (něco o tancují-
cích muchomůrkách, moc tomu tenkrát nebylo rozumět), první obrá-
zek hlavonožců, co jsou máma a táta, první besídku, kde ještě jela na 
playback  jen tam důležitě stála a její část za ni odříkaly pohotové děti 
z dráčků.

Naučili jste ji mít ráda přírodu, umí správně pojmenovat spoustu 
motýlů, kytek i hub, vynadá nám, když necháme při čištění zubů puště-
ný kohoutek, protože voda je vzácná, někdy je trochu komplikace, když 
se snaží po lese sbírat odpadky.

Naučili jste ji lyžovat (to bylo skvělé, když jsme třetí den školkového 
kursu poprvé viděli, že vyjela na vleku, udělala dva oblouky a nějak 
zastavila). Se školkou se naučila plavat (pravda, zatím jen pod vodou). 
Naučila se bezpečně jezdit na kole (a buzeruje nás, že všichni musíme 
mít pořád helmy). 

Ví, co je jóga a snaží se s námi hovořit o „vnitřním já“.
Naučili jste ji, jak vycházet s ostatními dětmi, jak se domluvit a jak 

si společně užít co nejvíc zábavy. Naučili jste ji, že si vždycky může říct 
o pomoc a že je dobré pomoci ostatním.
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Ani během léta a prázdnin naše jednotka nezahálí. Opět jsme vyjíž-
děli k požárům, nehodám, odstraňování překážek na silnicích i záchra-
ně osob a současně jsme ve spolupráci s Leteckou službou Policie ČR 
absolvovali cvičení plnění závěsného vaku pod vrtulníkem.

Členové sboru zároveň reprezentovali naši Rokytnici na tradičním 
Setkání Rokytnic, vyjížděli za dětmi na letní tábory v okolí s ukázkou 
techniky a osvětou. A mladí hasiči byli ke konci školního roku odměně-
ni postupem na krajské kolo v běhu na 60 m s překážkami a zároveň 
výhrou v okresním i krajském kole literárně výtvarné soutěže.

2. 6. | Dopravní nehoda – uvolnění komunikace, odtažení
Zablokovaný kamion před viaduktem, kdy převážený stroj spadl 
z podvalníku. 

7. 6. | Převoz kynologa k pátrací akci po pohřešovaných osobách.

8. 6. | Cvičení – nácvik jednotek při leteckém hašení
Spolu s dalšími jednotkami jsme ve spolupráci s Leteckou službou 
PČR na letišti v Lomnici nad Popelkou cvičili plnění závěsného vaku 
(bambivaku) pod vrtulníkem, kterým se hasí požáry v nepřístupném 
terénu. Při tomto hašení jsou používány speciální proudnice a každé 
naplnění vaku o objemu 900 litrů je poměrně náročné, protože nápor 
vzduchu pod vrtulníkem je enormní a vyžaduje velkou obezřetnost. 

10. 6. | Mladí hasiči – soutěž v běhu na 60 m s překážkami
Mladí hasiči změřili své síly s konkurencí 197 závodníků v běhu na 
60 m s překážkami. Všichni podali krásné výkony, za které si zasloužili 
velkou pochvalu. Vendovi Hruškovi se dokonce podařilo probojovat 
do krajského kola.

21. 6. | Odvoz kynologa na pátrací akci.

22. 6. | Odvoz kynologa na vyhledávací akci, zřícený dům.

23. – 25. 6. | Setkání Rokytnic
Opět po roce jsme se vydali na družbu s dalšími Rokytnicemi v ČR. 
Tentokrát až téměř k hranicím se Slovenskem. Aktivně jsme se zúčast-
nili všech připravených klání a soutěží a přivezli si pohár za 5. místo 
v soutěži hasičských družstev.

24. 6. | Únik nebezpečných látek – čištění rozsáhlé olejové skvrny 
po proražení vany automobilu.

27. 6. | Odstranění spadlého stromu za Vilémovem ve směru na 
Harrachov.

30. 6. | Ukázka techniky na Benecku 
Osvěta, ukázka vybavení, techniky, i toho, co má hasič u zásahu na 
sobě, co musí dělat a co všechno musí umět a znát – děti si mohly vše 
z blízka prohlédnout.

30. 6. | Ocenění mladých ha-
sičů
Naši mladí hasiči se zúčastni-
li literárněvýtvarné soutěže 
„Požární ochrana očima dětí 
a mládeže“. Vedli si skvěle a zís-
kali hned několik cen: Ondra 
Matyáš – čestné uznání okresní 
starostky, Honza Smola – třetí 
místo v okresní soutěži a Petra 
Smolová hned dvě první místa 
– v okresní i v krajské soutěži!

2. 7. | Dopravní nehoda
Po najetí na betonové zábrany 
se automobil převrátil na bok 
a osoby jsme museli vyprostit.

4. 7. | Ukázka techniky dětem
Mladí hasiči, kteří přijeli až ze Sloupu v Čechách, si mohli vyzkoušet 
práci s vyprošťováním a vysokotlakou proudnicí, se kterou si děti užily 
nejvíce zábavy.

5. 7. | Požár
Požár zábradlí dřevěné terasy u obchodu, bývalý hotel Prajsko.

7. 7. | Oprava čerpadla
13,5 hodiny. Tak dlouho trvala oprava vodního čerpadla na naší 43 let 
staré Tatře 148, které při dopravě vody přestalo fungovat. Někteří ze 
členů si museli vzít narychlo dovolenou, abychom mohli Tatru uvést 
co nejdříve do výjezdu schopného stavu. Po namáhavé a složité de-
montáži a montáži se nám povedlo uvést čerpadlo zpět do chodu. 

Hasiči Rokytnice nad Jizerou
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Společenská kronika

 � Životní jubileum slaví v měsíci červenci a srpnu 2023 tito naši spoluobčané:
80 let Doležalová Marie
 Honajzerová Eva
 Královič Alfonz
 Jará Elena
 Filip Vlastimil
 Bihariová Věra
 Škoda Vladimír
 Blažanin Rudolf
81 let Urbancová Mariana
82 let Nedomlel Pavel

Všem 
oslavencům 

blahopřejeme!

83 let Bosáková Hana
 Bachtíková Hana
 Večerník Miroslav
 Žilková Alžběta
84 let Kubečková Anna
 Dvořáková Božena
 Votočková Anna
 Műllerová Magdalena
 Stelzner Horst
 Zuzánek Jaroslav  

Informace z městské knihovny
NOVÉ KNIHY 

NA ČERVENEC A SRPEN:
Romány pro ženy:

 » Rilley, L. (+ Whittaker, H.) - Atlas: Otcův 
příběh - závěr románové ságy Sedm 
sester

 » Jacobs, A. - Panský dům a jeho dědictví 
(3.)

 » Gillerová, K. - Všechno jednou končí
 » Probst, J. - Tajné milostné dopisy
 » Brown, S. - Čest nade vše
 » O´Neal, B. - Když jsme ještě věřily na 
mořské víly

 » Flagg, F. - Smažená zelená rajčata ve 
Whistle Stop Cafe

 » Dickson, S. - Osiřelé sestry 
 
Společenské a psychologické 
romány:

 » Mawer, S. - Anatomie rodu
 » Kistler, B. - Dům v plamenech

 » Škorpilová, N. - Syndrom neklidných 
duší

 » Lehečková, H. - Poupátka
 » Browning-Wroe, J. - Bolestná laskavost
 
Detektivní a napínavé romány:

 » Kirk, J. D. - Co ukrývá jezero
 » Granger, A. - Svědectví oběšence
 » Dranfield, W. - Volání o pomoc
 » Deaver, J. - Noční návštěvník
 » McMahon, J. - Klub monster
 » Čepek, P. - Odložená minulost
 » Marsons, A. - Smrtící volání
 » Weaver, T. - Nářek drozda
 » Horst, J. L. - Otázka viny
 » Vondruška, V. - Černá lilie (Hříšní lidé 
Království českého)
Vzpomínky, rozhovory:

 » Dušek, L. - Krkonošští rodáci vzpomí-
nají 5

 � 250 g krup
 � 400 g čerstvých hub 

nebo 50 g sušených hub
 � 100 g másla
 � 1 cibule
 � 4 stroužky česneku
 � kmín
 � majoránka
 � sůl
 � petrželka
 � sádlo na vymaštění

85 let Hejralová Marie
86 let Šimůnek Zdeněk 
87 let Fischerová Terezia 
 Šlahůnková Anna 
88 let Hnyková Iva  
89 let Jedlička Ferdinand
 Novotná Zdenka
 Hanuš Jan
94 let Kalafútová Anna
95 let Baudišová Miloslava

Tradiční recept – Černý Kuba

Kroupy dáme do hrnce, zalijeme vodou a poté přecedíme přes síto. 
Znovu zalijeme vodou, přidáme polovinu másla, sůl, kmín a uvaříme 
do měkka. Nakrájíme najemno cibulku a petrželku. Na pánvičce roz-
pustíme druhou polovinu másla, přisypeme cibuli a petrželku, osmah-
neme, poté přisypeme houby a podusíme je do měkka. Do uvařených 
krup přidáme podušené houby z pánvičky, přidáme česnek utřený se 
solí, majoránku. Do vymaštěného pekáčku vložíme směs a zapečeme 
v troubě na 180 stupňů cca 15 minut.

Zdroj: Krkonošská kuchařka, Danka Šárková

Nakonec zbývalo čerpadlo úspěšně odzkoušet a naše babička je opět 
funkční. Bohužel s ohledem na její stáří množství složitějších a náklad-
nějších oprav přibývá. Tak budeme doufat, že nám tady holka ještě 
chvíli vydrží…

12. 7. | Ukázka techniky dětem
Vyjeli jsme za dětmi na letní tábory ve Vítkovicích v Krkonoších 
a v Roudnici v Krkonoších. Dětem byla popsána technika a vybavení, 
které se skrývá v útrobách naší prvovýjezdové cisterny a nakonec si 
mohly děti opět vyzkoušet nejzajímavější a nejlepší část – hašení po-
mocí vysokotlaku.

16. 7. | Požár – Harrachov
Po výjezdu jsme byli operačním střediskem odvoláni. Jednalo se o ne-
ohlášený táborový oheň v době vysokého rizika vzniku požáru.

27. 7. | Požár automobilu
Tento požár byl bohužel reálný. Velký a nebezpečný. Na parkovišti 
u autobusového nádraží došlo k požáru dodávky, ve které se nachá-
zelo hned několik propanbutanových lahví. Video, které ukazuje roz-
sah požáru, najdete na našem facebooku.

29. 7. | Záchrana osob
Spolupráce integrovaného záchranného systému.
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Okénko do historie

Dnes se podíváme na bývalý hostinec „U Zlatého kříže“. Stával 
přímo naproti dnešnímu Domu dětí a mládeže Pod Střechou a zbořen 
byl na začátku 70. let, aby částečně na jeho pozemku vyrostla později 
sportovní hala. Hostinec provozoval pan Heinrich Feiks a v dobové re-
klamě si dovoluje upozornit váženou komunitu, ale i turisty a cestova-
tele, na svou vyhlášenou restauraci s dobrým jídlem a výborným pitím 
i levným ubytováním. 

Po 2. světové válce zde také bývala závodní jídelna pro zdejší továr-
ny. Po stavbě nové jídelny objekt chátral a byl tedy zbořen a srovnán 
se zemí.

Mirek Novák

Hostinec „U Zlatého kříže“

Františkov má svou kapličku na místě pojmenovaném podle ní 
jako „Zvonivý vrch”. Přesné datum jejího vzniku není známo. Je 
vyobrazena již na Grauparově mapě z r. 1765. Lze usuzovat, že byla 
postavena v první polovině 18. století, kdy vznikly okolní usedlosti 
včetně čp. 58 (dnes hostinec U Hásků čp. 42).

Na vstupním portálu je letopočet 1884. Jedná se patrně o datum 
obnovy či rekonstrukce. V té době zde žil Jan Pacholík, nar. 1820, 
jeho dcera Pavlína, nar. 1865, (později Erlebachová) a syn Václav, 
nar. 1872 – to byly první provozovatelé pohostinství v čp. 58.

Kaplička ve Františkově

Kaple má čtvercový půdorys. Je zděná z místního kamene (fylit). Nad 
zdivem je trámová konstrukce pro zastřešení a uchycení zvonu. Na vrcho-
lu plechové střechy je malá kupole s křížkem. Interiér je vyzdoben nástěn-
nými malbami regionálního malíře Roberta Konečného. 

Pravidelně se zvoní v poledne a klekání v 7 hod. ráno (mimo víkend) 
a v 18 hod. večer. I díky finanční podpoře města Rokytnice nad Jizerou 
prošla kaple letos malou rekonstrukcí. Může tak dál být cílem k procházce, 
vzpomínce či modlitbě.

Rodina Háskova u kapličky kolem roku 1937:
zleva neznámý muž, otec Josef, syn Vladislav, matka Anna roz. Pacholíková, 

dcera Milada
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Z Rokytnice jste ale s rodiči na čas odešli, kam je práce zavedla?
V roce 1954 jsme se stěhovali na Jilemnickou boudu do Horních 

Míseček. V tu dobu tam ještě byly uranové doly, takže ji využívali hojně 
horníci. Potom to převzalo ČSTV a my se přestěhovali na hotel Skála 
ve Vítkovicích. A tam bylo pěkně. Do cukrárny jsem to měl nejblíž do 
Špindlu přes 3 kopce, za kamarády jsem chodil na Janovu horu, lítal 
jsem na Zlaťák a na starou Labskou.

Jen učitel ve vítkovické škole, kam jsem chodil, byl trochu despo-
ta. Domů mě pustil, až když ujel poslední autobus, abych chodil těch 
6,5 km pěšky. A v zimě na lyžích. Ale občas jsem se svezl náklaďákem, 
co k nám jezdil pro uran, takže jsem nakonec byl doma ještě dřív než 
autobus. Po škole jsme s bráchou museli pomáhat, jeden nosil dříví, 
druhý uhlí. Do kyblíčků se dávaly v hotelu před každý pokoj.

A jaký byl návrat do  Rokytnice?
Vrátili jsme se, když jsem měl jít do šesté třídy a to už jsme bydleli 

v kopci nad kulturákem.
A okolo roku 1958 šli naši do Koreje, která patřila společnosti „Re-

staurace a jídelny“, a vedli ji až do roku 1983, celých 25 let. Jen mezi 
roky 1977 až 1979 ji převzal Miroslav Semecký.

Před nimi ji hned po válce provozoval pan Pečeňka pod názvem 
Trutnovská pivnice, pak Kučera z Vysokého, také Krafkovi (jeho bratr 
měl v sousedství holičství). Během dovolených pak všechny střídal pan 
Bryknar.

Připomeňte nám, kde přišla Korej se svému zdaleka ne krkonoš-
skému pojmenování?

Restauraci se začalo říkat „Korej“ v roce 1953, kdy se při jedné rvač-
ce místních borců u mariáše ozval hospodský Bryknar se slovy: „Chlapi 
nechte toho, vždyť se tady rvete jak v Koreji“ (právě probíhala válka 
v Koreji). Od té doby už všichni říkali a možná stále říkají, že jdou do 
Koreje. A taky mně ten „příšlapek“ „Korejskej“ asi už zůstane.

Hlavním kuchařem tu byl Slávek Mizera, který vařil opravdu echt 
dobře, jezdil aerovkou a občas ji nám klukům půjčoval.

Za našimi jsem chodil i v dospělosti, po práci. Pomáhal jsem nejen 
při akcích a do dneška na to doma rádi vzpomínáme.

Kam směřovaly vaše kroky po škole?
Nejdřív jsem pracoval v Sebě. Na vojnu jsem narukoval o rok dříve, 

a to do Sokolova, pak mě přesunuli na šumavská jezera a nakonec 
jsem zůstal v chovné stanici u výchovy služebních psů.

Po vojně jsem dělal zedničinu. V naší zednické partě nás bylo hned 
pět Votočků.

Možná díky dětství na těch boudách a díky těm prochozeným ho-
rám jsem se dal ke strážcům KRNAPu, na celých 12 let. Dobrovolně 
jsem dál chodil po horách a kontroloval.

Pak jsem jezdil do Pasek k obecní partě s prací v zimě na vleku 
a v létě v terénu. A když se Paseky (původně součást Rokytnice zná-
má jako Rokytnice 2) osamostatnily, bylo mi nabídnuto, abych otevřel 
 restauraci Buďárka. A zůstal jsem tam 2 roky. Půl roku nám pomáhala 
i mamka Manka a štamgasti k nám jezdili i autobusem z Rokytnice.

Vaším velkým koníčkem je historie vaší rodiny a zpracování rodo-
kmenu. Na co nejzajímavějšího jste při pátrání narazil?

Nejstarší zmínka o naší větvi Votočků sahá až do roku 1550, první 
předci pocházeli z Mrklova. Odtud se rozešli do Jestřábí, na Poniklou, 
do Branné apod. Významným byl určitě Jan Votoček, který se naro-
dil roku 1614 a stal se rychtářem u Valdštejnů na Benecku. Mezi další 
předky patřila i Marie Votočková z Jestřábí, která duchařila na Jilemnic-
ku a byla nejznámějším českým médiem. Chodila do chalup „na pun-
kačku“, tedy mluvit se záhrobím.

Děkujeme moc za milé a poutavé povídání. Přejeme pevné zdraví 
a ještě další nečekaná překvapení při pátrání v historii silného rodu 
Votočků.

Jana Brožová a Jitka Hrušková

Náš rozhovor s Josefem Votočkem
Rubrika „Okénko do historie“ 

vám představila celou řadu míst-
ních, mnohdy už zaniklých, hos-
tinců. A jelikož jste si v minulém 
čísle mohli přečíst něco o histo-
rii oblíbené restaurace „Korej“, 
přinášíme vám rozhovor s pa-
nem Josefem Votočkem, který je 
právě s „Korejí“ neodmyslitelně 
spjatý.

Rodinu Votočků, jež tuto ob-
líbenou restauraci dlouho vedla, 
znají mnozí. Věříme, že s námi 
rádi zavzpomínáte a rozhodně 
se dozvíte i něco zajímavého.

Když se dáte s Pepou Votoč-
kem do řeči, musíte si hlídat čas. 

Pan Votoček je totiž tou správnou studnicí informací, která má stále co 
říci. A odtrhnout se od zajímavého povídání je opravdu těžké. 

Vyprávěcí dar dostal do vínku a od samotného narození je jeho ži-
vot bohatý na nevšední zážitky.

Už váš vstup do života a první dny byly výjimečné. Jste rodilý 
 Rokytničák?

Rod Votočků pocházel z Poniklé. Maminka zase od Chlumce. Ale její 
táta, můj děda, se narodil ve Vilémově, v chalupě nad kolenem (nad 
Vojtovými), kam naši předci přišli ze Švýcarska na výzvu Harrachů. 

Máma sem od mládí často a ráda jezdila a dokonce se stala průvod-
čí ve vlaku na trase Chlumec – Martinice.

Do Rokytnice rodiče přišli v roce 1944. Bydleli jsme v kopci k Ná-
roďáku a přímo tam měli pekárnu. Později se tam říkalo u Sasků a děti 
se tam chodily rády dívat na pana Sasku, který přímo u velké prosklené 
„výlohy“ foukal korále. 

Já jsem se narodil roku 1947 poněkud překotně, v sanitce a už na 
7. měsíci. Takže když skončilo pečení, dali k peci stůl, deku a „dopejkali“ 
mě. Ale sílu a chuť do života jsem měl, i když malý, čilý jsem prý byl už 
u té pece.

Potom šel táta pekařit na náměstí po Němce Fajksové a přímo 
v  pekárně na pytlích mouky se za rok a půl narodil brácha Milan.

Pamatuju, jak máma, které všichni říkali Manko, rozvážela ještě tep-
lé rohlíky autem až na Hranice. A vlastně byla jednou z prvních žen-
ských, které tu řídily velké auto.

Tátův nejstarší bratr, strejda Bohouš, měl kousek nad farou zase 
řeznictví. A možná ještě někdo pamatuje, že se k němu chodilo na vý-
borné polívky a svačiny. Později to převzala jeho sestra a říkalo se tam 
„U Ryplů“.

TatínekMaminka
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Sport

Setkání Rokytnic
Přátelské setkání obyvatel hned několika Rokytnic v republice má 

dlouholetou tradici, vždyť letos se konal již 48. ročník! 
Tradici udržuje Rokytnice nad Jizerou, Rokytnice v Orlických horách, 

Rokytnice nad Rokytnou, Rokytnice „u Přerova“ a Rokytnice „nad Vlá-
rou“.

Poslední červnový víkend se tak zástupci měst a obcí Rokytnic opět 
sešli. Tentokrát až u hranic se Slovenskem, v Rokytnici „nad Vlárou 
(Vláří)“ u Slavičína.

Naši Rokytnici reprezentovali fotbalisté, hráči stolního tenisu 
a hasiči. A domů přivezli medaile i poháry!

Hráči stolního tenisu hráli během soboty jeden zápas za druhým 
a vybojovali krásné 3. místo.

Fotbalisté na zdejším hřišti, které je známé tím, že je poněkud do 
kopce, odehráli 4 nelehké zápasy (hned 3 během soboty) a zaslouženě 
získali medailové 3. místo.

Hasiči pak změřili své síly ve štafetě 4x100 m s překážkami, v po-
žárním útoku a v netradiční soutěži dvojic. Naše smíšené družstvo se 
umístilo celkově na 5. místě. 

Po celodenních soutěžích si všichni užili moravskou pohostinnost 
a nabité hudební večery.

V rámci letošního ročníku byly také představeny nové putovní po-
háry. 

Původní poháry natrvalo převzali fotbalisté z Vláry a hasiči z Přero-
va díky úspěchům v minulém období.

Těšte se na příští ročník, protože ten se bude konat u nás, 
v  Rokytnici nad Jizerou!

Město Rokytnice nad Jizerou ve spolupráci se Sborem dobrovolných hasičů a římskokatolickou farností 
vás zvou na akci

30. 9. – 1. 10. 2023
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Mladí fotbalisté

Začátek jarní sezóny byl poněkud náročný, jelikož jsme museli seh
nat peníze na nákup druhé sady fotbalových branek, abychom mohli 
na našem krásném pažitu pořádat fotbalová utkání. Ta se hrála ve for-
mě turnajů s dalšími třemi fotbalovými družstvy. 

Rádi bychom poděkovali všem sponzorům, kteří přispěli a pomohli 
nám na poslední chvíli fotbalové branky obstarat. 

V současné době je do fotbalového klubu přihlášeno 36 dětí. Pro 
malé fotbalisty jsou tou největší školou samotné zápasy. Proto jsme 
do jarní soutěže letos kromě starší přípravky přihlásili i mladší příprav-
ku. Občas jsme se tak potýkali s logistickými problémy v dopravě dětí 
na fotbalová utkání a bez pomoci rodičů by to určitě nešlo. 

Oproti podzimní sezóně je u hráčů vidět velký pokrok. Pro nás tre-
néry je pak největším zadostiučiněním vidět na nich obrovské nadšení 
z vyhraných zápasů a střelených gólů.

Stále je co zlepšovat, ale věříme, že pokud budou hráči chtít a snažit 
se, že bude těch vyhraných zápasů víc a víc.  

Jarní sezónu jsme ukončili na našem hřišti fotbalovým utkáním, 
kdy si mohli rodiče zahrát proti svým ratolestem a užili jsme si skvělou 
zábavu i s menším občerstvením. 

Doufejme, že nadcházející sezóna bude pro nás ještě lepší. Zahájí-
me ji 2. 9. 2023 na fotbalovém turnaji v Lomnici nad Popelkou. 

Na závěr chceme ještě poděkovat všem sponzorům a rodičům, bez 
kterých bychom se neobešli. Moc díky.

Rádi uvítáme i nové fotbalisty, přijďte se podívat!

Sportu zdar
Fotbal Rokytnice

777 120 502

Krkonoše i okolí

Jan Jandus

Diamond

Pokud plánujete svou nemovitost prodat či pronajmout, rád vám obchod 
zprostředkuji. Vypracuji také ocenění nemovitosti pro notářské účely v 
případě dědictví, ale i prosté tržní ocenění pro vaši představu o ceně.

Realitní  
makléř pro
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 � RAČÍ STEZKOU
 � V sobotu dne 12. 8. 2023 v 9.43 hod. odjezd z H. Rokytnice n. Jiz., 

ČSAD, linkovým autobusem do Semil. Ve sportovním centru se za-
píšeme na pochod, na kterém se domluvíme: 5, 10 nebo 20 km. Na 
průkazku KČT je sleva na startovném. Návrat: busem v 15.01 hod.

 � Výlet organizuje: Petr Rosůlek, tel.: 736 754 557.

 � MOJE MÍSTA NA KOLECH
 � V sobotu dne 19. 8. 2023 v 7.00 hod. sraz u haly TJ Spartak Rokyt-

nice n. Jiz., odtud přesun vlastními auty do Příšovic. 
 � Trasa: Písečáky Příšovice, Mohelnice, Český Dub, Sychrov a zpět 

Příšovice. Délka cca 65 km. Návrat do 20.00 hod.
 � Výlet organizuje: Miroš Hanč, tel.: 603 852 404.

 � STŘEDNÍ KRKONOŠE
 � Ve středu dne 23. 8. 2023 v 8.03 hod. odjezd z Rokytnice n. Jiz., 

nám. cyklobusem do Pece pod Sněžkou (bus staví pouze ve Vilé-
mově, u Kroupů, na náměstí a u ČSAD).

 � Trasa: Kolínská bouda  Lesní bouda  Lyžařská b.  Tetřeví b.  Čer-
ný Důl. Délka trasy cca 16 km. Trasa se nechá asi o 3 km zkrátit.

 � Návrat: cyklobusem z Černého Dolu v 18.00 hod. Příjezd do Rokyt-
nice n. Jiz. v 19.18 hod.

 � Výlet organizuje: Petr Rosůlek, tel.: 736 754 557.

 � CHRUDIMSKO, ZEMĚ KELTŮ – autobusový výlet
 � V sobotu 2. 9. 2023 v 7.00 hod. odjezd z Horní Rokytnice n. Jiz. od 

ČSAD, bus p. Banýra staví v Rokytnici n. Jiz. na všech zastávkách, 
po dohodě i jinde.  

 � Trasa busem: Rokytnice n. Jiz.  Nová Paka  Úlibice  Slatiňany, 
ul. Tovární. 

 � Slatiňany – možnost výběru z pěších tras:
a) Parkoviště  Švýcárna (muz. Kladrubského koně), Kočičí hrádek 

a zpět  5 km
b) Parkoviště  rozhl. Bára II – Hůra  vyhlídková věž na Chlumu  

10 km.
 � Pokud se někomu zdají pěší trasy dlouhé, může navštívit zámek či 

jeho park, nebo někde posedět.
 � Ve 13.30 hod. odjezd do Nasavrk. 
 � Nasavrky – možnost výběru z pěších tras:

a) Benz. pumpa  Kašťánka  skanzen Země Keltů a zpět  5 km
b) Benz. pumpa  Peklo  Hradišťský vodopád  Hradiště  rozhl. 

Bojka  Nasavrky  8km.
 � Odjezd: v 17.30 hod. z Nasavrk. Příjezd do Rokytnice n. Jiz. do 

20.00 hod.

PŘIPRAVUJE PRO NÁSLEDUJÍCÍ OBDOBÍ PRO TURISTY 
A ŠIROKOU VEŘEJNOST TYTO AKCE:

KLUB ČESKÝCH TURISTŮ
ODBOR TJ SPARTAK ROKYTNICE NAD JIZEROU

www.kct-rokytnice.com 
www.facebook.com/kctrokytnicenadjizerou

 � Cena autobusového výletu:
 � Děti do 6 let v doprovodu rodičů zdarma
 � Děti od 6 do 15 let v doprovodu rodičů  300 Kč  
 � Členové KČT a TJ Spartak (kmenoví) 400 Kč 
 � Členové KČT nebo TJ Spartak   500 Kč  
 � Ostatní     600 Kč

 � Přihlášky s úhradou ceny zájezdu přijímá od 1. 8. do 20. 8. 2023 
pořadatel akce Petr Rosůlek, Horní Rokytnice n. J. 166, tel.: 
736 754 557, mail: rosulek.petr@email.cz

 � 48. ROČNÍK HETOS (hlídková etapová  turistická 
orientační superhra)

 � V sobotu dne 9. 9. 2023 průběžně od 8.00 do 9.00 hod. start 
3 až 5 členných hlídek (bez rozdílu věku) od sportovní haly v Horní 
Rokytnici n. Jiz. Předpokládaný příchod do cíle, kterým je restaurace 
U Mojmíra v Rokytnici n. Jiz., do 18.00 hod. 

 � Délka trasy asi 15 km. Tužku, poznámkový blok s sebou. 
 � Startovné 30 Kč za každého člena v hlídce. Kdo je člen KČT, nebo 

TJ Spartak Rokytnice n. Jiz, má startovné 20 Kč, proto si vezměte 
průkazky s sebou!

 � Přesnější propozice budou teprve vydány.
 � Akci organizuje: Petr Rosůlek, tel.: 736 754 557.

 � KOKOŘÍNSKO - VÍCEDENNÍ VÝLET
 � Ve čtvrtek dne 14. 9. 2023 odjezd vlastními auty do Mšena, kde se 

ubytujeme v chatičkách ATC Mšeno. Následují výlety do Kokořín-
ska. Odjezd v neděli 17. 9. 2023.

 � Bližší propozice dosud nevydány.
 � Zájemci se nahlaste vedoucím akce co nejdříve.
 � Výlet organizují: Marcela Hančová, tel.: 608 952 404 a Miroš Hanč, 

tel.: 603 852 404.

 � SVATOVÁCLAVSKÝ VÝLET
 � Ve čtvrtek dne 28. 9. 2023 v 8.33 hod. odjezd linkovým autobusem 

od Kroupů, staví směrem nahoru na všech zastávkách (8.37 hod.  
náměstí, 8.50 hod. ČSAD), vystoupíme na Rezku.

 � Pěší trasa: Rezek  Kozí stezka  Kozí bouda  dobytí kóty Vlčí hřeben 
1 140 m   sedlo pod Dvoračkami a dle počasí a chuti Dvoračky nebo 
ze sedla přímo kolem Huťského vodopádu do Rokytnice. 

 � Celkem cca 12–15  km. Trasa je členitým horským terénem. 
 Vezměte si dobrou obuv a svačinu.

 � Výlet organizuje: Ivana Fischerová, tel.: 603 386 600.

Výlety a akce jsou organizovány nejen pro turisty, ale i širokou veřejnost, 
kterou na ně srdečně zveme. Změna programu je vyhrazena, proto je 

vhodné před plánovanou akcí kontaktovat vedoucího akce.
Více informací naleznete na našich webových stránkách: 
www.kct-rokytnice.com nebo facebookových stránkách 

www.facebook.com/kctrokytnicenadjizerou.

HORSKÁ LÉKÁRNA 
v Rokytnici nad Jizerou 

ruší svůj 
sobotní provoz.

Provozní doba:
Po: 08.00 – 12.00 13.00 – 16.30
Út: 08.00 – 12.00 13.00 – 16.30
St: 08.00 – 12.00 13.00 – 16.30
Čt:	 08.00	–	12.00	 13.00	–	16.30
Pá: 08.00 – 12.00 13.00 – 16.30
So:	 Zavřeno



22. 7. 2023

Již devátý ročník oblíbené akce Krkonošská kuchyně a jiné speciality 
je za námi. I letos nám Krakonoš dopřál slunečné počasí. Děkujeme míst-
ním, že se akce v hojném počtu účastní a děkujeme turistům a chalupářům, 
kteří dle termínu Krkonošské kuchyně volí termín dovolené v Rokytnici nad 
Jizerou. Je to pro nás zadostiučinění a motivace pro příští roky. Všechny při-
pravené dobroty místních podnikatelů byly výborné a také proto vyproda-
né.

V rámci programu zahrál Martin Pozdníček alias Pigi své krásné balady 
na kytaru.  Na pódiu ho vystřídala country kapela Naboso a poté přišla na 
řadu Markéta Hrubešová, která si našla cestu k divákům díky své cooking 
show, kterou předvedla. Markéta Hrubešová je herečka, moderátorka, ku-
chařka a spisovatelka, která přijala naše pozvání a byla z atmosféry na naší 
akci naprosto nadšená. Následoval program pro děti, kdy Jakub Rucký, kte-
rý si nechává říkat  CUCINO,  zaujal děti především obřími bublinami. Pro 
velký úspěch si svá vystoupení zopakovali v podvečerních hodinách Pigi, 
kapela Naboso i Markéta Hrubešová. Závěr večera patřil výborné kapele 
 VzHáčka, při které si zpíval nebo tancoval už každý.

Děti měly možnost proměnit své obličeje v oblíbené pohádkové postavy 
díky stále oblíbenému malování na obličej. Nechyběly ani oblíbené dřevě-
né atrakce a  výtvarné dílničky. Děti si užívaly radovánky tancem v bublin-
kách, kdy „bublifukovač“ jel na plné obrátky celé odpoledne. Ti nejmenší si 
mohly pohrát na koberci ve tvaru silnice s různými hračkami.

Moc děkujeme těm, kteří pestrý a nabitý program pro děti připravi-
li, a také všem, kteří se zapojili do příprav této oblíbené akce. Musím říct, 
že  letošní ročník byl vskutku vydařený a bohatý na samé sympatické lidi.

Tak zase za rok! 
  Lucie Lukešová

Krkonošská kuchyně


